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Zápis 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Jaslovské Bohunice  

23.6.2022 o 17,00 hod. v zasadačke Obecného úradu  
–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––------------  
Prítomní:       podľa prezenčnej listiny  

                      7 poslancov z celkového počtu  9, t.j. 77,78 %  

Obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

 

K bodu č. 1 

Otvorenie 

Rokovanie Obecného zastupiteľstva obce Jaslovské Bohunice otvorila a prítomných privítala starostka 

obce Božena Krajčovičová. Upozornila na to, že rokovanie zastupiteľstva je nahrávané a prítomní v roko-

vacej miestnosti sa musia hlásiť o slovo. 

Prítomných 7 poslancov z celkového počtu  9, čo je 77,78 %, zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

Materiály boli poslancom doručené elektronicky prostredníctvom stránky digitalnemesto.sk. Oboznámila 

prítomných s programom rokovania a dala o ňom hlasovať: 

1. Otvorenie 

2. Kontrola plnení uznesení 

3. Interpelácie 

4. Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce na II. polrok 2022 

5. Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce na I. polrok 2022 

6. Nakladanie s majetkom obce – upozornenie prokurátora 

7. Voľby do orgánov samosprávy 2022 

8. Záverečný účet obce Jaslovské Bohunice za rok 2021 

9. Súhrnná správa o plnení úloh Komunitného plánu sociálnych služieb v obci Jaslovské Bohunice za rok   

    2021 

10. Návrh na odpis nevymožiteľnej pohľadávky obce Jaslovské Bohunice 

11. Návrh VZN o určení výšky finančných príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov na 

výchovu a vzdelanie v školách a školských zariadeniach obce Jaslovské Bohunice 

12. Rozpočtové opatrenia č. 3-11/2022 

13. Návrh na úpravu rozpočtu obce na rok 2022 č. 3 

14. Návrh VZN Zmeny a doplnky Územného plánu obce Jaslovské Bohunice 07/2019 

15. Menovanie veliteľa DHZO Jaslovské Bohunice 

16. Odpredaj projektovej dokumentácie 

17. Odkúpenie nehnuteľného majetku 

18. Prenájom nehnuteľného majetku obce 

19. Predĺženie zmluvnej lehoty 

20. Odpredaj nehnuteľného majetku 

21. Informácie zo zasadnutí komisií 

22. Rôzne 

23. Záver 

 

Za overovateľov boli menovaní poslanci:         Ing. Ľuboš Bokor 

Miroslav Gajarský  

                                                                                                                                                                                                                                  

Za zapisovateľku bola menovaná:                   Ing. Veronika Strečanská 

 

Uznesenie   804/VIII 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje program rokovania obecného zastupiteľstva 

konaného dňa 23.6.2022. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 4 a viac 

Hlasovanie poslancov: 
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  za:                6    (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, Viliam Čapkovič, Ing. Peter     

 Kiripolský, RNDr. Tibor Rapant, PhD.) 

    proti:              1    (Miroslav Gajarský) 

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

Starostka Božena Krajčovičová – máte k prijatému programu nejaké pripomienky? 

Poslanec Miroslav Gajarský - navrhol doplnenie 2 bodov – 1. oprava dverí a zárubní v ZpS Bohunka a 

2. príspevok pre zamestnancov v zariadení Bohunka. 

Hlavná kontrolórka PhDr. Zlatica Opáleková – body by mali byť pred návrhom na úpravu rozpočtu. 

Starostka Božena Krajčovičová – takže bod 13. bude - Príspevok pre zamestnancov zariadenia Bohunka 

a ostatné body sa číselne posúvajú. Opravu dverí môžeme dať do bodu rôzne. 

Poslanec Miroslav Gajarský – aj pri oprave dverí bude úprava rozpočtu, keďže mám cenovú ponuku. 

Starostka Božena Krajčovičová – na akú výšku máš ponuku na opravu dverí? 

Poslanec Miroslav Gajarský – na sumu 19 950 € bez práce, plus práca 10 000 €. Cenovú ponuku dala 

vypracovať pani riaditeľka ZpS. 

Zuzana Kordiaková – aj mi to naceňujeme a preverujeme, či tam budú môcť byť posuvné dvere, pretože 

požiarne sa tam nezmestia. 

Starostka Božena Krajčovičová – čiže doplníme bod 14 – Výmena dverí a zárubní ZpS Bohunka. 

Poslanec Ing. Ľuboš Bokor -  malo by to ísť na stavebnú komisiu – treba zmeniť projektovú dokumentá-

ciu a pripraviť k tomu podklady. 

Starostka Božena Krajčovičová- dala hlasovať o doplnení programu o bod 13 – príspevok pre zamest-

nancov ZpS Bohunka.  

 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje doplnenie bodu 13 programu rokovania – Prís-

pevok pre zamestnancov ZpS Bohunka. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina všetkých, t.j. 5 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

  za:                 4   (Roman Áč, Viliam Čapkovič, Ing. Peter Kiripolský, Miroslav Gajarský) 

    proti:              0     

    zdržal sa: 3    (Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, RNDr. Tibor Rapant, PhD.)  

    nehlasoval: 0 

Neschválené. 

 

Hlavná kontrolórka PhDr. Zlatica Opáleková – uznesenie neprešlo, musí byť za nadpolovičná väčšina 

všetkých poslancov.  

 

Starostka Božena Krajčovičová- dala hlasovať o doplnení bodu 14 – Výmena dverí a zárubní ZpS 

Bohunka. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje doplnenie bodu 14 programu rokovania – Vý-

mena dverí a zárubní ZpS Bohunka. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina všetkých, t.j. 5 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

  za:                 4   (Roman Áč, Viliam Čapkovič, Ing. Peter Kiripolský, Miroslav Gajarský) 

    proti:              0     

    zdržal sa: 3    (Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, RNDr. Tibor Rapant, PhD.)  

    nehlasoval: 0 

Neschválené. 

 

Starostka Božena Krajčovičová - zostávame pri pôvodnom programe ako bol doručený.  
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Starostka Božena Krajčovičová – minule sa stalo, že sa jeden poslanec neospravedlnil, nabudúce pro-

sím pošlite SMS, aby sme sa vyhli čakaniu, podľa rokovacieho poriadku sme museli čakať 30 minút. 

 

K bodu č.2  

Kontrola plnenia uznesení 

Bod otvorila starostka Božena Krajčovičová.  

Starostka Božena Krajčovičová - pred týždňom nám bol doručený znalecký posudok. Odhadovaná cena 

za jedáleň je 840 000 €. Ostatné uznesenia mali schvaľovací, alebo konštatačný charakter. 

 

Uznesenie   805/VIII 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 4 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 7   (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, Viliam Čapkovič,  Miroslav  

                                Gajarský,  Ing. Peter Kiripolský, RNDr. Tibor Rapant, PhD. ) 

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

  

K bodu č.3 

Interpelácie 

Starostka Božena Krajčovičová – poprosila p. Kordiakovú, aby prečítala interpelácie, ktoré mailom zas-

lal poslanec Ing. Peter Kiripolský. 

Zuzana Kordiaková – otázka č.1. – v akom stave sme s investičnou akciou Multifunkčné ihrisko? Údaj-

ne zhotoviteľ stavby firma Šport Nitra s. r. o. nepokračuje v realizácii podľa harmonogramu prác resp. 

plánuje odstúpiť od platnej zmluvy o dielo. Aké kroky podnikla v danej veci obec? 

Odpoveď - 12.05.2022 dodávateľ oznámil obci prerušenie prác z dôvodu zmeny spôsobu uloženia výko-

pku.17.05.2022 obec na danú skutočnosť reagovala listom, kde písomne upovedomila dodávateľa, že 

v zmysle zmluvy na objektoch 2 a 3 na položkách 8 a 11 vznikajú dodávateľovi práce na menej v celom 

rozsahu.30.05.2022 bolo obci zaslané vyjadrenie právneho zástupcu SPORT NITRA .8.06.2022 bolo zo 

strany obce dodávateľovi odpovedané našim právnym zástupcom.13.06.2022 sa konalo osobné stretnutie 

na úrade k danej veci 

Starostka Božena Krajčovičová poprosila o vyjadrenie právnika JUDr. Michala Mrvu. 

JUDr. Michal Mrva – zajtra ráno máme dohodnuté online stretnutie s právnym zástupcom zhotoviteľa 

a samotným zhotoviteľom za účasti pani starostky, mňa, p. Ing. Jozefa Dundu a ak to bude možné pani 

projektantky. Bol som požiadaný, aby som tlmočil požiadavku, že zhotoviteľ chce ukončiť spoluprácu 

a odstúpiť od zmluvy o dielo.  

Zuzana Kordiaková – otázka č.2 – Kedy bude vyhlásené verejné obstarávanie na výber zhotoviteľa 

stavby IBV Krátke pole a Šidúnky? Plán bol v prvom štvrťroku 2022. Posledná informácia o pripravo-

vanej súťaži je zo dňa 16.05.2022, kedy obec v zastúpení pani starostkou zaslala pripomienky k návrhu 

zmluvy o dielu. 

Odpoveď - 27.01.2022 ZSE informácia o možnostiach pripojenia 37 OM.21.03.2022 ZSE nesúhlasné sta-

novisko  k trasovaniu VN a umiestneniu TS. 2.06.2022 ZSE súhlasné stanovisko k VN a TS. 25.04.2022 

bolo doručené nesúhlasné stanovisko k PD, potrebné rozdeliť PD IBV Krátke pole, NN vedenia  a rekon-

štrukciu MK Šidúnky – prekládka elektroenergetického zariadenia. 6.06.2022 boli obstarávateľovi zas-

lané ďalšie pripomienky k súťažným podkladom. 9.06.2022 súhlasné stanovisko k PD prípojky NN- IBV 

krátke pole. 8.06.2022 bol obci doručený návrh zmluvy spoločnosti TAVOS  na odkúpenie PD rekon-

štrukcie vodovodu Šidúnky.  Danú trasu bolo treba vytiahnuť z existujúcej PD a taktiež prepracovať roz-

počet. 

Starostka Božena Krajčovičová – dnes telefonovala dnes s p. Molnárom zo Slovenských elektrární. Pot-

vrdil mi, že s prácami by mohli  začať 1.4.2023. 
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Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD. -  ak tomu rozumiem, vodári aj elektrikári si požiadali rozdeliť ak-

ciu na rekonštrukciu Šidúnky a IBV Krátke Pole? 

Starostka Božena Krajčovičová – áno. Vodári kvôli tomu, že to budú robiť za vlastné peniaze. Hodnota 

prác, ktoré by mali vykonať je 550 000 €. 

Zuzka Kordiaková - dopracované podklady od verejného obstarávateľa prišli dnes, pozrieme si to a poš-

leme Vám to. Potrebujeme rozpočtovanú cenu. Pán Ing. Chmelo pripravuje rozpočet. 

Poslanec Ing. Peter Kiripolský - V akom štádiu sme s vybavovaním územného resp. stavebného povole-

nia pre danú lokalitu? 

Zuzka Kordiaková – odpoveď - K územnému rozhodnutiu sa postupne doručujú vyjadrenia.  

Otázka č.3 - Nakoľko nebola v priebehu posledných dvoch mesiacov zvolaná stavebná komisia poprosil 

by som o stručnú informáciu k realizovaným a pripravovaným investičným akciám hradených z kapitálo-

vých výdavkov v rámci schváleného rozpočtu 2022.  

Odpoveď -  Klimatizácia zdravotné stredisko – zrealizované, Zariadenie na monitoring regulácie tepla, 

stavidiel, čerpadiel – zrealizované, objednané, Realizácia hrobových miest v zmysle PD – časť zrealizo-

vaná, Rampa zberný dvor – realizuje sa, Stojisko na odpad na Rybníku – spracováva sa vizualizácia a CP, 

Parkovisko Sídlisko, pri št.ceste – právoplatné stavebné, Osvetlenie tréningové ihrisko  ŠA – čakáme na 

dodanie projektovej dokumentácie, Rekonštrukcia telocvične v areáli Ubytovne - Spracováva sa  situácia 

uloženia vodovodu a kanalizácie podľa nového dispozičného riešenia, Multifunkčné ihrisko na umelej 

tráve RF - Prerušenie prác z dôvodu nerešpektovania pokynov technického dozoru a vzniku hospodárskej 

škody, Chodník tenisové kurty RF - začiatok prác v priebehu mesiaca jún, Lávka mlyn RF - zrealizovaná, 

Hasičská zbrojnica – RF – realizuje sa. 

Poslankyňa Mgr. Lucia Bubánová – na poslednom OZ ste povedali termín ukončenie realizácie projek-

tu Lávky na mlyne do konca júna. 

Starostka Božena Krajčovičová- nezáleží všetko od nás, máme dodávateľov. Snažili sme sa to stihnúť 

do konca júna, aj sme si mysleli, že to stihneme.  

Poslankyňa Mgr. Lucia Bubánová – okrem osadenia lávky a zrovnania kopy sa neurobilo nič iné. 

Starostka Božena Krajčovičová – ešte dovezú kameň a bolo by zbytočné teraz sadiť trávu a vysádzať 

stromy. 

Poslankyňa Mgr. Lucia Bubánová – ešte treba osadiť lavičky ku volejbalovému ihrisku, tam sa neuro-

bilo vôbec nič.  

Starostka Božena Krajčovičová – lavičky sa už skladajú. 

Zuzana Kordiaková - otázka č.4 - Kedy bude opravený obvodový plášť objektu WC pre verejnosť v are-

áli štadióna? Oprava už bola niekoľko krát nahlasovaná v rámci zastupiteľstva a aj komisie. 

Odpoveď - 18.7.2022 nám bolo umožnené pokračovať na prepojení teplovodného rozvodu. Po jeho spre-

vádzkovaní bude možné vstupné objekty skolaudovať a následne  zrekonštruovať. 

Otázka č.5 - Kedy budú osadené lampy v okolí detského ihriska na Pánskych dieloch? Pár rokov je spra-

vená predpríprava ale k ukončeniu zatiaľ neprišlo. Zo zeme trčia uzemňovacie drôty k budúcim lampám 

v chráničke. 

Zuzka Kordiaková – na rozšírenie VO v areáli detského ihriska koník nie sú narozpočtované žiadne fi-

nančné prostriedky. 
Starostka Božena Krajčovičová – p. Kiripolský hovoril na minulom OZ, že tam nemusia ísť veľké stĺ-

py, parkové nižšie stĺpy by stačili. Ja som vtedy aj vysvetľovala, že predchádzajúce OZ schválilo len urči-

tú čiastku na detské ihrisko, v tej čiastke sme sa snažili urobiť najviac prác, preto sme tam dali chráničky, 

aspoň predprípravu.  

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD. – v rámci PD k ihrisku nebolo riešené aj osvetlenie? 

Starostka Božena Krajčovičová – áno, bolo. 

Kordiaková Zuzana – toto je len jedna časť ihriska. Ihrisko bolo naprojektované v 4.blokoch. 

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD. - čiže predchádzajúce zastupiteľstvo nechalo nedokončenú robo-

tu? 

Starostka Božena Krajčovičová – poslanci vtedy schválili 150 000 €.  

Poslanec Ing. Ľuboš Bokor – aká bola celková cena na ihrisko? 

Starostka Božena Krajčovičová  - viac ako 220 000 € 

Kordiaková Zuzana – dali sme urobiť aspoň časť pre najmenších. Tá časť „fitness centra“ musí počkať. 
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2. Poslanec Miroslav Gajarský – funguje už klíma v škole? 

Riaditeľka ZŠsMŠ Mgr. Mojžišová – minulý týždeň tu boli páni z TECHklímy. Napísali nám 3 triedy 

kde nemáme používať klímy, máme skúšať a vraj to pôjde. Z klímy v triede netieklo, ale tieklo inde. Te-

raz to vyhadzuje systémové chyby, chvíľu ide, potom nejde. Púšťame chvíľami, niektoré idú, ale všetky 

nie. Pánovi Švecovi som sa nedovolala. 

Starostka Božena Krajčovičová – zavolám p. Švecovi ja. Táto firma bola subdodávateľ firmy 

HESTON, ktorí robili ZŠ aj hasičskú zbrojnicu. 

 

3. Poslanec Viliam Čapkovič – v akom štádiu je projekt realizácie osvetlenia ihriska?  

Ing. Maroš Dunda – vybavujú sa vyjadrenia pre stavebné povolenia. Bude to do septembra. Máme už 

vysúťaženú firmu.  

Poslanec Viliam Čapkovič - a protipriekopové zábrany na Multifunkčnom ihrisku v Paderovciach? 

Zuzana Kordiaková – prídu to zrealizovať zajtra. 

 

4. Poslanec Roman Áč – za 3 týždne nám začínajú akcie na Amfiteátri. Amfiteáter treba opraviť. Čo sa 

vlastne ide opravovať? Atika pódia, omietky, ale v prvom rade by sa mala opraviť plocha pod pódium, je 

to tam nebezpečné. Keď už tam bude nejaká firma, mohli by aj vybrúsiť pódium, nerobilo sa to od roku 

2006.   

Starostka Božena Krajčovičová – horná konštrukcia sa už natierala, máme aj cenovú ponuku na 

amfiteáter, pódium stojí 12 000 €. 

Poslanec Roman Áč – stihneme to za 3 týždne? To pod pódium je nebezpečné, treba opraviť aspoň to. 

Treba do budúcna to vymeniť celé. Epoxid nie je dobré riešenie. Do budúcna odporúčam zamknúť 

amfiteáter, aspoň túto časť, aby sa to tam neničilo.  

Starostka Božena Krajčovičová – musel by to zamykať aj pán Sekera 

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD. – na atike sa už uvoľňujú dosky. Tie dosky sa musia upevniť. 

 

5. Poslankyňa – Mgr. Lucia Bubánová – keďže v rozpočte máme schválené peniaze na rekonštrukciu 

MŠ, chcem sa spýtať v akom stave táto rekonštrukcia je.  

Zuzana Kordiaková – preberali sme to aj na finančnej komisii. Pani Suchomelová sa nám dlho 

neozývala. Dotazovali sme ju viac krát, poslali sme jej aj geodetické zameranie, aby nám mohla osadiť 

stavbu v súlade so zákonom. 20.6.2022 odpísala po dlhšej dobe, že bola na dovolenke a poslala rovnakú 

štúdiu. Mala preveriť šatne pre kuchyňu – navrhla buď zväčšiť prístavbu, alebo si majú v MŠ určiť 

priestor, kde by to bolo vhodné. Ja som jej vysvetľovala, nemôže byť využitá ako šatňa. S pani starostkou 

sme už mali stretnutie  personálom MŠ – učiteľkami, upratovačkami aj kuchárkami a aj ony potvrdili, že 

nemajú ani v suteréne voľný priestor, kde by mohla byť šatňa pre kuchyňu a nevedia si to ani prakticky 

predstaviť. Štúdie, ktoré mi teraz v pondelok poslala pani projektantka sú stále tie isté návrhy, 

neupravené.  

Starostka Božena Krajčovičová – čiže PD sa nemohla objednávať. Ešte by som vás chcela informo-vať, 

že sme mali stretnutie s rodičmi. Je tu zástupca rodičov, pán Jurica. Rodičom sa ako najvhodnejšie 

riešenie zdalo využiť priestory OcÚ a prerobiť na MŠ. Rovnaký názor potvrdili aj pani riaditeľka ZŠ s 

MŠ a pani zástupkyňa zo škôlky. Rodičia, ktorí boli prítomní na stretnutí povedali, že dostávali úplne iné 

informácie a aj tí, ktorí najskôr preferovali dostavbu nakoniec súhlasia s prerábkou OcÚ.  

Poslankyňa Mgr. Lucia Bubánová – prečo sme my poslanci neboli pozvaní na toto stretnutie s rodič-

mi? 

Starostka Božena Krajčovičová – pozvánku sme vyhlasovali v miestnom rozhlase.   

Poslankyňa Mgr. Lucia Bubánová – rok sa prejednáva rekonštrukcia škôlky. Ja som rozhlas nepočula. 

Starostka Božena Krajčovičová – pani poslankyňa, mohli ste sa kedykoľvek zastaviť na úrade a infor-

movať sa, na čom pracujeme.  

Vlastimil Jurica – ja som pozvánku zaregistroval v miestnom rozhlase. 

Renáta Havrlent – ja som ju počúvala na stránke obce. 

Poslankyňa Mgr. Lucia Bubánová – máme poslaneckú emailovú adresu, mali sme dostať pozvánku. 

Túto informáciu sme nedostali. O stretnutí som sa dozvedela tesne pred a už som mala iný program na ten 

čas. Rodičia sa nemôžu sťažovať, že sme neprišli. 
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Vlastimil Jurica – nikto sa na poslancov nesťažoval. Ja som na FB písal príspevok, že by ste tam mali 

byť, ale nebolo to obvinenie.  

Poslanec Miroslav Gajarský – keď sme pri predchádzajúcom OZ prejednávali Jaslovce, tiež sme nedos-

tali oficiálnu pozvánku, bolo to len vyhlásené. Každý jeden z nás o tom vedel, mohol prísť.  

Poslanec Roman Áč – vyzval by som pána Juricu, aby nám povedal, čo bolo na stretnutí odprezentované 

a povedal pohľad za rodičov.  

Vlastimil Jurica – ja som pozvanie počul v rozhlase. Bolo nás tam 10-15 rodičov, boli nám prezentova-

né 2 modely rozšírenia kapacity škôlky. Vraj 18 detí sa nedostalo do škôlky. Pani riaditeľka nás informo-

vala, že od septembra budú otvárať novú triedu v škole pre škôlku, aby sa to kapacite zvládlo. 1. variant 

bola prístavba MŠ a 2. variant prerobenie OcÚ na MŠ a OcÚ by sa presťahovalo do budovy CHVB. Ar-

gumenty boli podložené a relevantné. Prístavba je na 2 triedy, ale deti by tam počas prerábky nemohli 

byť, čo ma zarazilo.  2 triedy sú málo, deti pribúdajú, ako by sa to potom ďalej riešilo kapacitne? A tiež 

finančné nároky na dostavbu sú náročnejšie, podľa toho, čo som počul.  

Starostka Božena Krajčovičová – ja som hneď na začiatku ozrejmila že nejdeme na nikoho útočiť, ale 

stretávame sa, aby sme predstavili možnosti a mohli diskutovať o riešeniach. Komunikácia bola na úrov-

ni, nikto na nikoho neútočil.  

Vlastimil Jurica – áno, chcem potvrdiť, voči poslancov tam nebolo povedané krivé slovo. My sme len 

chceli počuť verzie. Prítomní si vybrali verziu s budovou OcÚ.  

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD. – do škôlky chodí 95 detí, rodičov prišlo 15. To svedčí o informo-

vanosti. Ja ako poslanec nie som povinní sledovať facebook. Ja som sa o tomto stretnutí dozvedel od p. 

Slivenského až po skončení stretnutia. Je mi ľúto, že som sa nemohol zúčastniť. Neviem či viete, že ak to 

bude v priestore OcÚ tak budeme potrebovať dvojnásobný počet učiteliek ako teraz. Ide o sumu 40 000 €, 

ktorú nám štát nedá a bude doplácať obec. Rodičia by súhlasili s tým, že tie deti, ktoré by chodili do bu-

dovy terajšieho OcÚ, by platili učiteľky zo svojich peňazí?  

Ing. Veronika Strečanská – k 15.9.2022 bude prebiehať Eduzber. Ak budú tieto deti prijaté do MŠ a bu-

dú mať rozhodnutie o prijatí, budú do Eduzberu zahrnuté a dostaneme na finančné prostriedky cez podie-

lové dane. 

Poslankyňa Mgr. Lucia Bubánová – áno, ale len na jednu triedu. Na daný počet detí potrebujete nie 2, 

ale 4 učiteľky.  Toto je daň z luxusu, na tomto si zakladajú súkromné škôlky. Rodičia platia viac za men-

šiu triedu s menším počtom detí. Veď to bude musieť doplácať obecný úrad. 

Vlastimil Jurica – vieme cenu rekonštrukcie MŠ? 

Poslankyňa Mgr. Lucia Bubánová - nevieme, čakáme na cenu. Vlečie sa to od septembra. Ja nie som 

stavebný inžinier, ale čakáme na cenové ponuky. Ak by boli cenové ponuky porovnateľné pre oba varian-

ty, určite je lepšie mať jednu triedu po 25 detí, ako dve po 15 detí. 
Riaditeľka ZŠ s MŠ – Mgr. Katarína Mojžišová – treba si preštudovať novú vyhlášku o ZŠ a školský 

zákon, kde sa hovorí o počtoch v triedach a navýšeniach a zistíme, že v triede, ktorá by vznikla pri pres-

tavbe MŠ bude maximálne 20 detí so skladacími postieľkami. Teraz máme dočasne 25 detí v Základnej 

škole. Padne nám celé krídlo v ZŠ – 3 triedy, kde sú teraz prváci. Pedagogickí personál teraz nie je dô-

ležití, podstatné sú deti a priestory. Ak by sme neotvorili triedu v Základnej škole pre predškolákov, ne-

zobrali by sme 25 detí.  

Poslankyňa Mgr. Lucia Bubánová – teraz máte v škôlke 4 triedy, čiže 100 detí? 

Zástupkyňa pre MŠ Mgr. Petronela Lehutová – nie, 100 detí nemôžeme mať. Vyhláška o MŠ hovorí, 

že v triede 3-4 ročných detí môže byť len 20 detí.  

Poslankyňa Mgr. Lucia Bubánová – to môže byť tá trieda dostavená + 4 triedy po 25 detí.  Aj tak máte 

jednu menej početnú triedu a máte ju teraz vo veľkej triede.  

Starostka Božena Krajčovičová– keď sa rozdelí terajšia spálňa na prípravovňu obedov a spálňu, ak sa 

zoberie polovica z toho priestoru, deťom sa zhoršia podmienky.  

Zástupkyňa pre MŠ Mgr. Petronela Lehutová – neberme fixne počet detí na triedu 25 (22+3). Stále 

narastá počet detí so ŠVVP – špeciálno výchovno-vzdelávacími potrebami. Mali by sme znížiť počet detí 

o 2, ale nerobíme to. Tento rok som urobila zoznamy podľa prihlášok, ktoré prišli. Znížila som počet, pre-

tože v každej triede máme deti so ŠVVP, máme deti z Ukrajiny – vyžaduje si to individuálny prístup. 9 

detí sa neprijalo do 1.ročníka. Preto netreba tlačiť na hranicu 25 detí v triede. Ak je možnosť, prečo neu-

robiť 2 menšie triedy 15 + 3 .  

Poslankyňa Mgr. Lucia Bubánová – deti z Ukrajiny odídu, to je krátkodobé.  
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Zástupkyňa pre MŠ Mgr. Petronela Lehutová – tieto matky sa nemajú kam vrátiť, máme to odkonzul-

tované.  

Poslankyňa Mgr. Lucia Bubánová – na prízemie budovy OcÚ sa nezmestia 2 triedy 15+3 detí.  

Zástupkyňa pre MŠ Mgr. Petronela Lehutová - v 3 triedach máme asistentky. Deti integrované pribú-

dajú aj v škôlke. Natláčať do jedného priestoru maximum podľa zákona nie je dobré riešenie, ako máme 

možnosť vytvoriť menšie triedy. 

Starostka Božena Krajčovičová– máme deti, ktoré ešte nemajú k 1.9. 3 roky. Rodičia vozia deti do Jaslí 

do Trnavy. Ak by tu boli Jasle –rodičia si určite radi zaplatia.  

Poslanec Miroslav Gajarský – kto bude skladať tie postieľky? 

Zástupkyňa pre MŠ Mgr. Petronela Lehutová – pani upratovačka. Treba to ale ošetriť, aby neprišlo 

k úrazu.  

Starostka Božena Krajčovičová – už minule sa na OZ sa hovorilo že sa robila rekonštrukcia a otvorila 

sa iba jedna trieda. Preverovala som to u pani Lehutovej. Tým že sa robila nadstavba, deti mali nadštan-

dard. Na prízemí boli 4 triedy. V troch sa deti hrávali a v jednej spalo 50 detí. Nadstavbou sa urobil de-

ťom nadštandard, že v jednej miestnosti spávali a v druhej sa hrali. 

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD – áno, to som sa pýtal ja. Ale nebola zameraná na zisťovanie štan-

dardu.  Na začiatku bola MŠ s 3.triedami na prízemí. Postavili sme 200 domov na Panských dieloch 

a rozšírili sme MŠ o 1 triedu. Do lepších podmienok, ale iba 1 triedu. A toto nás teraz dobieha – domy sa 

postavili a škôlka sa nezrekonštruovala ako mala, kuchyňa sa nezrekonštruovala vôbec, nevyriešili sa 

šatne. OcÚ budova je administratívna budova, toto riešenie je to zasa lepenie. Nemáme projekt ani roz-

počet, treba to mať podložené projektom a rozpočtom.   

Starostka Božena Krajčovičová - hľadali sme vhodné riešenie, preto sa urobilo viac verzií. Prístavba 

v MŠ bola požiadavka poslancov. 

Poslankyňa Mgr. Lucia Bubánová - zo 6 verzií ani jedna nebola 1 trieda po 25 detí. 

Zuzana Kordiaková – keď to nevychádzalo, nemohol to urobiť. 

Krajčovič Ján – teraz sa povedalo, že sa pristavila 1 trieda a 200 domov. Majú sa stavať ďalšie domy, 

kam budú chodiť tieto deti?  Veď chcete urobiť to isté, čo teraz kritizujete.  

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD – deti z Panských dielov odrastú a pôjdu do školy. OcÚ je nevhod-

ný objekt kvôli orientácii. Ak chceme 2 triedy po 25 detí, tak postavme novú škôlku na vhodnom mieste 

pre 2 triedy po 25 detí. 

Vlastimil Jurica – prečo budova OcÚ nevyhovuje? 

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD - lebo tento objekt nevieme dať do štandardu pre MŠ.  

Krajčovič Ján - ja by som navrhoval novú škôlku aj s aspoň 3 triedami. 

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD  – v lokalite Panské diely mala byť občianska vybavenosť. Posta-

vili sa nové domy, ale nevznikla žiadna občianska vybavenosť.  

Starostka Božena Krajčovičová– bola tam plánovaná podľa územného plánu. Súkromná osoba predala 

pozemky a ten človek, ktorý mal stavať občiansku vybavenosť to nakoniec ponúkal a OZ schválilo zmenu 

územného plánu na IBV, pretože nebol o to záujem. 

Poslanec Roman Áč – bolo na stretnutí rodičov povedané, že ak by sa úrad sťahoval do CHVB, bolo by 

treba investície a aj ak by sa ZUŠ sťahovalo do pošty. Čiže treba pozerať na všetky tieto náklady a čísla 

sme nevideli. 28.3. 2022 sme mali OZ, mali sme sa stretnúť v máji, stratili sme čas. Treba sa už rozhod-

núť. 

Božena Krajčovičová – nemali sme vypracovanú štúdiu. 

Viliam Čapkovič – keď sme boli na 1.obhliadke CHVB sme si povedali, že ak sa urobí viac verzií, ne-

dohodneme sa. Odvtedy je rok a nepohli sme sa nikam.  

Božena Krajčovičová – k 6 verziám, ktoré boli vypracované máme stanoviská projektanta, statika, hy-

gieny – odporučili, aby sa škôlka urobila na OcÚ. Nevybavovali sme si to. Ja ani vy odborní projektanti 

nie sme, preto by sme mali počúvať odborníkov. 

Poslanec Ing. Peter Kiripolský – od začiatku sme to zle riešili. Rozpočet nemáme, lebo nemáme pod-

robný projekt. Stále máme len odhadované ceny na rekonštrukciu alebo novostavbu za m2. 

Božena Krajčovičová – štúdia na prerábku OcÚ bola ocenená 220 000 €. Chcela som dať urobiť štúdiu 

ak by ZUŠ bola v CHVB. Projektant Filín, ktorý projektoval ZUŠ dal pripomienky, že tam treba dostaviť 

WC, šatne. určite budú nejaké dostavby. Ak by sa OcÚ presťahovalo do kancelárskych priestorov CHVB, 

nebudú veľké opravy – iba bezbariérový vstup, vymaľovanie a oprava podláh. Investície budú minimálne. 
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Kancelárie sú v dobrom stave. Najväčšia investícia by bola prerábka pošty. Treba dorobiť klímu. Ani 

v MŠ nie je klíma, to treba tiež urobiť – minimálne na hornom poschodí. 

Vlastimil Jurica – treba sa zamerať na deti. Ak by sa pristavovalo, kde by boli deti počas prerábky? To 

sa nestihne za mesiac.  

Zástupkyňa pre MŠ Mgr. Petronela Lehutová – ak by bola prerábka, to by deti veľmi obmedzovalo. 

Starostka Božena Krajčovičová – na stavebnej komisii sme povedali, že nevyhovujúca je aj výdajňa 

stravy. 

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD – z tejto debaty ak pokračuje výstavba IBV v J. Bohunicach na-

vrhujem, aby obec vytipovala pozemok, kde postavíme novú MŠ na 2 triedy v súlade so zákonom. Sti-

hneme to za rok? 

Zuzana Kordiaková – nestihneme. 

Riaditeľka ZŠsMŠ – Mgr. Katarína Mojžišová – RUVZ máme podmienku len do 30.6.2023. Budeme 

v priestorov ZŠ veľmi obmedzený. Už teraz máme problém s personálom. Zháňame personál na dobu ur-

čitú, potom ich prepustíme? 

Zuzana Kordiaková – je to náročné aj s projektantmi. Čakáme na projekty, sami vidíte, že aj pani pro-

jektantka Suchomelová nereaguje. 

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD – pani projektantku Suchomelovú nepoznám osobne. Zohnal som 

ju na vašu žiadosť. Ak je projekt od nej nepoužiteľný, prečo bol uhradený? 

Starostka Božena Krajčovičová – potrebovali sme štúdiu aj kvôli RUVZ.  

Poslankyňa Mgr. Lucia Bubánová – peniaze vyčlenené na rekonštrukciu MŠ sa rozpúšťajú na iné vý-

davky. Neráta sa s rekonštrukciou MŠ? 

Starostka Božena Krajčovičová – nie je rozhodnuté, do ktorej varianty sa pôjde. Ak by sa išlo do novej 

PD, tak sa peniaze určite tento rok neminú. Ak by sa išlo do prerábky OcÚ tak skôr ako v novembri, de-

cembri by to nebolo.  

Zástupkyňa pre MŠ Mgr. Petronela Lehutová – ak sa tu nikto nedohodne, tento rok nebolo prijatých 9 

detí, na budúci rok, keď sa skončí prevádzka MŠ 30.6.2023, ktorá je teraz povolená v priestoroch MŠ, tak 

niektoré deti neprijmeme vôbec a niektorým budeme musieť prerušiť dochádzku a poslať domov.  

Hlavná kontrolórka PhDr. Zlatica Opáleková – rozpočtové položky, ktoré tento neminiete (či už bež-

né alebo kapitálové peniaze) Vám prejdú do budúceho roka len do kapitálových peňazí. Pôjdu Vám do 

rezervného fondu a odtiaľ viete čerpať iba na kapitálové výdavky. Tým, že teraz potrebujete vykryť bež-

né výdavky, tak ich viete v tomto roku použiť. Budúci rok si ich môžete narozpočtovať znova. Teraz sa 

len musia vykryť položky tak, aby neboli mínusové, ale peniaze, ktoré zostanú sa Vám prehodia na ka-

pitálové výdavky do rezervného fondu, peniaze Vám tam zostanú. Peniaze nestratíte. 

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD – nejaké peniaze na položke rekonštrukcia MŠ zostanú. Ak by sa 

podarilo niečo zrealizovať a tieto peniaze nebudú stačiť, je problém použiť peniaze z rezervného fondu? 

Ing. Veronika Strečanská – určite to vieme riešiť. Na ďalšom zastupiteľstve môžeme prijať uznesenie 

na prevod kapitálových výdavkov z rezervného fondu. Zatiaľ to vyzerá, že v tomto roku tie peniaze nes-

tihneme vyčerpať. 

Riaditeľka ZŠ s MŠ – Mgr. Katarína Mojžišová – poznamenala, že v školskej legislatíve poslanci nie 

sú doma, mení sa po pol roku, preto vám to v dobrom len pripomíname. Ide hlavne o deti. 

Poslankyňa Mgr. Lucia Bubánová – obávam sa toho, ak sa začnú presúvať 3 budovy, ako to bude vy-

zerať. Za 4 roky nášho poslancovania sa neurobilo skoro nič. Všetky firmy, ktoré pre obec niečo robia, 

majú nejaký problém. 

Starostka Božena Krajčovičová – boli sme obviňovaní, akú firmu sme našli na rekonštrukciu ZŠ a ha-

sičskej zbrojnice, pritom výberové konanie ide cez úrad pre VO. Ako vidíte, ani poslanci, ktorí sú v komi-

sii to nevedeli ovplyvniť a aj firma, ktorá nám teraz robí Multifunkčné ihrisko, chce zmluvu zrušiť. 

Obecný úrad nie je na vine, aká firma bola vybraná. 

Poslanec Ing. Peter Kiripolský – ak ste presvedčení že toto riešenie je najlepšie – MŠ v priestoroch 

obecného úradu, pripravte uznesenie a dajte hlasovať. Uvidíme, koľko z 9tich poslancov návrh podporí.  

Starostka Božena Krajčovičová – čakalo sa na štúdiu, preto uznesenie nebolo. 

Poslanec Miroslav Gajarský – ak sa nevieme dohodnúť, počúvajme názory ľudí, ktorí nás sem zvolili. 

Rodičia aj riaditeľky tiež chcú návrh s priestormi budovy OcÚ. 

Poslanec Ing. Peter Kiripolský - pripravte podklady z RUVZ, štúdiu od p. Suchomelovej na  stavebnú 

komisiu a pripravme 2 kôpky a rozhodneme sa.  Najskôr bola prvý variant na kontajnery,  
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Zástupkyňa pre MŠ Mgr. Petronela Lehutová – pre deti aj nás pedagógov by bolo ideálne, ak by sme 

boli v jednej kope. Teraz ideme otvárať jednu triedu v priestoroch ZŠ. Musíme objednávať všetok náby-

tok, pomôcky na výtvarnú, hračky, od papiera cez farbičky. Teraz máme jednotlivé kabinety a ktorá uči-

teľka potrebuje, vie si odtiaľ zobrať. Teraz to budeme musieť do školy všetko nakúpiť.  

Poslanec Viliam Čapkovič - pri každej verzii sme narazili na problém.  

Mgr. Marek Juhász – aká je predikcia o 3-5 rokov ak sa toto zrealizuje a domy pribudnú, bude to sta-

čiť, alebo sa zasa bude rozširovať?  

Poslanec Ing. Ľuboš Bokor – budeme to riešiť postupne, domy budú pribúdať postupne, taktiež ubúdať. 

Mám štatistiky z matriky. 

Starostka Božena Krajčovičová – v budove OcÚ by neboli veľké prerábky. Zbúrali by sa len priečky 

a drobné stavebné úpravy. Ak by sa postavila časom nová škôlka, táto budova sa zasa môže prestaviť na 3 

byty. Sú tu zachované WC a 3 kúpeľne.  

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD – riešme novú MŠ, ideálne riešenie sa asi nenájde. Urobme k to-

muto samostatné rokovanie – mimoriadne OZ. Nech prídu projektanti a odprezentujú návrhy. 

Starostka Božena Krajčovičová – nemáme žiadny pozemok.  Projektantovi Zajmusovi nevychádzal ani 

jeden variant v priestoroch MŠ.  

Poslanec Ing. Ľuboš Bokor – dajme termín na OZ, dovtedy dajte dokopy všetky informácie. 

Poslankyňa Mgr. Lucia Bubánová -  preverte, či je možné 15+3 alebo iba 15 detí. 

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD – mám ešte otázku. Na úradnej tabule je verejná vyhláška o do-

datočnom povolení stavby osvetlenie združeného chodníka.. Čo to je? 

Starostka Božena Krajčovičová - čakali sme na stavebné povolenie osvetlenia 1.etapa. Kvôli Sloven-

skému pozemkovému fondu sme nemohli doriešiť kolaudáciu . 

Ing. Maroš Dunda - Tam boli 4m2, ktoré patrili Slovenskému pozemkovému fondu a natiahlo sa to. 

Teraz sa vymenili ľudia a prístup je lepší. Čakáme na podpis zmluvy a teraz to môžeme doriešiť. K sta-

vebnému povoleniu sme od nich dostali súhlas, ale podmienka bola, aby sme pri kolaudácii mali vyspo-

riadané pozemky. 

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD. - hrozí z tohto obci, že nám niekto nariadi odstránenie stavby? 

Zuzana Kordiaková – nie. 

 

K bodu č.4   

Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce na II. polrok 2022 

Bod otvorila starostka Božena Krajčovičová. Odovzdala slovo PhDr. Zlatici Opálekovej, hl. kontrolórke 

obce, ktorá v krátkosti oboznámila prítomných s navrhovaným plánom. K bodu neboli žiadne otázky, 

preto dala starostka hlasovať o uznesení. 

  

Uznesenie   806/VIII 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky 

obce Jaslovské Bohunice na 2. polrok 2022. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 4 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

        za:            7   (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, Viliam Čapkovič,  Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Kiripolský, RNDr. Tibor Rapant, PhD., )                           

     proti:            0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

K bodu č.5   

Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce na I. polrok 2022 

Bod otvorila starostka Božena Krajčovičová. Odovzdala slovo PhDr. Zlatici Opálekovej, hl. kontrolórke 

obce, ktorá v krátkosti oboznámila prítomných so správou.  

PhDr. Zlatica Opáleková – s pani hlavnou ekonómkou sme skontrolovali platové dekréty, zaradenie do 

taríf, pracovné zmluvy, náplne práce. Prešli sme každého jedného zamestnanca a neboli zistené žiadne 
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nedostatky.  

K bodu neboli žiadne otázky, preto dala starostka hlasovať o uznesení. 

 

Uznesenie   807/VIII 

Obecné zastupiteľstvo v Jaslovských Bohuniciach berie na vedomie Správu o  kontrolnej činnosti hlavnej 

kontrolórky Obce Jaslovské Bohunice za I. polrok 2022  

- Kontrola čerpania mzdových prostriedkov z rozpočtu obce za 2. polrok 2021, zaradenie  pracovníkov  

  do platových tried a skupín a kontrola platových dekrétov na OÚ Jaslovské Bohunice. 

- Kontrola dodržiavania čerpania rozpočtu mzdových prostriedkov Obce Jaslovské Bohunice na základe 

  štvrťročných závierok v RISSAME v 2. polroku 2021 podloženými schválenými rozpočtovými opatre- 

  niami obce s odvolaním na zákon č. 583/2004 Z. z Zákon o rozpočtových pravidlách územnej samosprá- 

  vy a o zmene a doplnení niektorých zákonov. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 4 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 7   (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, Viliam Čapkovič, Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Kiripolský, RNDr. Tibor Rapant, PhD.)     

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

K bodu č.6 

Nakladanie s majetkom obce – upozornenie prokurátora 

Bod otvorila starostka Božena Krajčovičová. 

Starostka Božena Krajčovičová – mrzí ma, že na finančnej komisie padlo obvinenie, že ja s pani kont-

rolórkou sme si boli niečo vybavovať u prokurátora. Tibor, vyjadri sa tomu. 

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD. – z vyjadrenia prokurátora je zrejmé, že ste tam boli podať infor-

máciu.  

Božena Krajčovičová – prokurátor nám podal výzvu, aby sme sa k tomu vyjadrili, tak sme tak urobili. 

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD. – nepovedal som, že ste tam boli niečo vybavovať, ale že ste boli 

podať informáciu.  

Pani Hanáková – upozornenie od prokurátora nám pripadá tendenčné, je to vyjadrenie od jednej osoby 

anonyma. Osoba neexistuje a vrátilo sa to späť.  Si vyjadrenie asi overoval na obecnom úrade, neoslovil 

nikoho iného. Ak by oslovil aj iných, možno by dostal iné informácie.  Tento pozemok, ktorý rodičia x 

rokov užívajú a bol odpredaný viacerým pred nimi, tak sa pýtali ohľadom odpredaja už v roku 2017-

2018, ale dostali odpoveď, že sa tieto pozemky neodpredávajú. Cena pozemku sa podľa nejakej odbor-

níčky vyšplhala na 25 €, sme ochotní to zaplatiť, ale iným sa predávalo za 10 €. My sme poslali podnet na 

Krajskú prokuratúru, aby preverili toto vyjadrenie od prokurátora.  

Starostka Božena Krajčovičová – k nám prišla žiadosť od prokurátora, aby sme sa vyjadrili k podaniu. 

Poslala nám aj kópiu podania – preposlali sme ju poslancom. Bola tam konkrétna fyzická osoba. Ja som 

k tomu napísala vyjadrenie, odfotila som zápisy z FK a OZ a zaniesla na prokuratúru. Minulý týždeň pri-

šlo vyjadrenie od , že to bolo fiktívne podanie. Ale prvotne tam bola konkrétna osoba.  

P. Hanáková vy ste kupovali pozemok v roku 2015. Škoda, že si vtedy nedali žiadosť aj rodičia.  Problém 

nastal teraz, pretože je to v malých pozemkových úpravách. Dovtedy nebol problém. V roku 2017 žiadosť 

neevidujeme.  

Pani Hanáková – neviem, či ste čítali podnet, ktorý sme podali, môžem ti ho dať. A navrhujem, aby sa 

k tomuto bodu rokovalo, až keď budeme mať odpoveď z krajskej prokuratúry. 

Starostka Božena Krajčovičová – ja nemám ten podnet a myslím si, že navrhované riešenie je dobré. 

MUDr. Michal Mrva - prokurátor dal lehotu 30 dní, to treba dodržať. Treba napísať prokurátorovi, že sa 

to prejednalo, ale vzhľadom na dnes doručený podnet na krajskú prokuratúru, budete čakať na vyjadrenie.  

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD. –  ja by som mal k upozorneniu od prokurátora pripomienky. Mys-

lím si, že prokurátor nemal všetky informácie. Najskôr k osobitému zreteľu – naša obec tento zreteľ reali-

zovala už možno 10-100x. Tento prípad patrí práve k prípadom osobitého zreteľa. Je zaujímavé, že tá fik-
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tívna osoba sa ozvala teraz a nevadilo jej, keď sme schvaľovali osobitý zreteľ na ulici Dubová, kde v marci 

2022 boli predávané pozemky na základe uznesení, ktoré sme prijali v 12/2020 na základe znaleckého po-

sudku z 10/2017. Navyše v marci 2021 sme predali 4 pozemky za cenu ešte vyššiu. Za všetkých 29 pozem-

kov ktoré sme predali, je škoda, ktorú sme takto spôsobili obci 530 000 €. Na toto nereagoval nikto, tu bol 

osobitý zreteľ ešte slabší. 

Prokurátor vytýka, že OZ ignorovalo rozhodnutie komisie ŽP. Na OZ v januári 2022 predseda komisie ŽP 

sa vyjadril a následne pri hlasovaní všetci traja členovia komisie boli za spôsob odpredaja osobitým zrete-

ľom. Ohľadom môjho úkolovania obce, že som mal ja zadefinovať osobitý zreteľ. Osobitý zreteľ mal byť 

rovnaký ako pri ostatných predajoch. Ohľadom mojej neúčasti 28.3. na OZ – poslal som mailové osprave-

dlnenie účasti, mal som zahraničnú pracovnú cestu v Belgicku, nebolo to úmyselné.  

Konštatovanie prokurátora, že sa nemáme pozerať dozadu na predaje v min. rokoch, pretože sa nediali po-

zemkové úpravy. Mám vytlačený územný plán obce J. Bohunice schválený 7.4.2008. Už roku 2008 bola 

táto lokalita určená na výstavbu a bolo to zrejmé. Napriek tomu sa asi 2/3 pozemkov predali súkromným 

osobám osobitým zreteľom 5 až 10 €/m2.  

Ohľadom znaleckého posudku - ten bol urobený na základe zákona NR SR o pozemkových úpravách. 

Znalec vychádza k budúceho účelu využitia pozemku, preto bola cena stanovená na 24,8 €. Táto cena je 

minimálne 5 x väčšia. 

Čo sa týka zveľaďovania a zhodnocovania – nie je mi jasné, prečo Parkovisko pri Cintoríne bolo dané do 

pozemkových úprav s tým, že obci zostane 1 %. Treba si uvedomiť, že z pozemkov sa 20 % bude odvádzať 

na vytvorenie ciest a chodníkov. Nie som si vedomý, že sme porušili zákon. Bolo to prerokované, zverejne-

né, odhlasované 3/5 väčšinou. Ja som volala prokurátorovi, prečo neoslovil predsedu komisie ŽP a na mňa. 

On mi dovolil povedať o čom bol náš rozhovor, ale keďže bolo podanie na krajskú prokuratúru, nechcem 

robiť veci, ktoré by mohli ovplyvniť rozhodnutie. 

Starostka Božena Krajčovičová – stavebná komisia na zasadnutí neodporučila odpredaj tých pozemkov. 

Ty si prišiel na OZ a obviňoval si, prečo je Parkovisko v malých pozemkových úpravách. To je preto, že 

tam bol plánovaný výjazd z Kopaníc. Na prvom stretnutí s občanmi keď sa riešili Jaslovce, pred cintorínom 

mal byť kruhový objazd a pán Polakovič nesúhlasil, pretože by trpeli rodinné domy v blízkosti. Vtedy sa 

projekt rozdelil na 2 časti.  

Poslankyňa Mgr. Lucia Bubánová – bola petícia. Objazd sa mal posunúť ešte pred cintorín. 

Starostka Božena Krajčovičová – neevidujeme petíciu, asi to bola žiadosť, alebo sťažnosť. Petíciu by 

sme riešili na OZ.  

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD. – ja som obec neobviňoval, schválili to poslanci predchádzajúceho 

OZ. 

Starostka Božena Krajčovičová – bolo to dosť útočné. 

MUDr. Michal Mrva – pri dôvodoch hodných osobitného zreteľa nie ste viazaní cenou. Nie je tam pot-

rebný znalecký posudok. Rozdiel situácie medzi rokmi 2022 a 2015 sú malé pozemkové úpravy. V tomto 

prípade vyraďujete majetok obce a dávate na prevod 3 osobe.  Chápem ľudské hľadisko, ale teraz je situ-

ácia iná, pozemok je zahrnutý v malých pozemkových úpravách. Navrhujem, ak skončia malé pozemkové 

úpravy, potom by bolo možné požiadať o odčlenenie od novo vytvoreného pozemku, ak bude dostatočne 

veľký. 

Starostka Božena Krajčovičová – to, čo je zahrnuté v malých pozemkových úpravách sú stavebné po-

zemky. Obci vzniknú asi 2 pozemky. Volala som s pánom Vrlákom. Od 1.7.2022 má platiť nový zákon 

ohľadom malých pozemkových úprav, ktorý sa týka vlastníckej časti, ktorú darujú občania na cesty.  

O druhom uznesení nebudeme hlasovať, ale počkáme na vyjadrenie krajského prokurátora. 

 

Uznesenie   808/VIII 

Obecné zastupiteľstvo Obce Jaslovské Bohunice prejednalo Upozornenie prokurátora Okresnej prokura-

túry Trnava č. Pd 120/22/2207-5  a berie ho na vedomie. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 4 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 7   (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, Viliam Čapkovič,  Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Kiripolský, RNDr. Tibor Rapant, PhD.)     

    proti:              0        
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    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

Božena Krajčovičová – o druhom návrhu uznesenia, ktorý ste mali v podkladoch nebudeme hlasovať. 

 

K bodu č. 7  

Voľby do orgánov samosprávy 2022 

Bod otvorila starostka Božena Krajčovičová. 

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD.  – je dostupná informácia, aký je počet voličov v Jaslovciach, Bo-

hunciach a Paderovciach? 

Starostka Božena Krajčovičová – sú to celé Jaslovské Bohunice. 

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD.  – ide mi o to, že aj v týchto voľbách sa stalo, že sú 4 poslanci z 

ednej ulice a veľa ľuďom to vadilo. Veľkosť obvodu Paderovce je zanedbateľná oproti ďalším obvodom. 

Poslanec Viliam Čapkovič – bolo 170 voličov. 

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD.   – Bohunice a Jaslovce majú 1 500, dobre, že máme 1 poslanca 

z Paderovciach. Je systém 1 obvod Jaslovce + Bohunice a jeden obvod Paderovce dostačujúci? Možno aj 

J. Bohunice treba rozdeliť na obvody. 

Starostka Božena Krajčovičová – to sa nedá. Mal by byť 1 obvod. Ani Paderovce by nemali byť samot-

ný obvod, ale to sa ešte vybavilo, aby aj Paderovani mali obvod a svojho zástupcu. 

 

Uznesenie   809/VIII 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice určuje v súlade s § 11 ods. 3 zákona Slovenskej národnej 

rady č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov na celé nasledujúce volebné obdo-

bie 2022 - 2026 počet poslancov Obecného zastupiteľstva obce Jaslovské Bohunice 9 (deväť). 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 4 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 7   (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, Viliam Čapkovič, Miroslav  

                                Gajarsý, Ing. Peter Kiripolský, RNDr. Tibor Rapant, PhD., ) 

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

Uznesenie  810/VIII 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice určuje v súlade s § 11 ods. 4 písm. i) zákona Slovenskej 

národnej rady č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov na celé nasledujúce vo-

lebné obdobie: 2022 - 2026 rozsah výkonu funkcie starostu obce Jaslovské Bohunice na plný úväzok. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 4 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 7   (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, Viliam Čapkovič,  Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Kiripolský, RNDr. Tibor Rapant, PhD.)     

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

Uznesenie   811/VIII 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice v zmysle §  166, ods. 3 zákona SNR č. 180/2014 Z.z. 

o podmienkach výkonu volebného práva a o zmene a doplnení niektorých zákonov určuje pre obec Jas-

lovské Bohunice dva volebné obvody: 

a) volebný obvod  č.1 tvorí časť obce Jaslovce a Bohunice, volí sa 8 poslancov Obecného zastupiteľstva, 
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b) volebný obvod č.2  tvorí časť obce Paderovce, volí sa 1 poslanec Obecného zastupiteľstva. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 4 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 7   (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, Viliam Čapkovič,  Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Kiripolský, RNDr. Tibor Rapant, PhD.)     

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

K bodu č.8 

Záverečný účet obce Jaslovské Bohunice za rok 2021 

Bod otvorila starostka Božena Krajčovičová. 

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD – zasadnutie finančnej komisie sa konalo v piatok 17.6.2022 

 

Poslanec Miroslav Gajarský opustil rokovaciu miestnosť 19:20. Počet poslancov6, čo je 66,66 %. 

 

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD. – chcel by som dodať, ak je návrh na zmenu rozpočtu, prosím, aby 

to poslali mne a mohli sme to prediskutovať na finančnú komisiu. Zmena rozpočtu sa musí prebrať na fi-

nančnej komisii, máme nejaké pravidlá. 

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD. informoval o stanovisku finančnej komisii.   

  

Uznesenie   812/VIII 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice berie na vedomie stanovisko hlavnej kontrolórky obce 

k Záverečnému účtu obce za rok 2021. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 4 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 6   (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, Viliam Čapkovič,   

      Ing. Peter Kiripolský, RNDr. Tibor Rapant, PhD.) 

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 1   Miroslav Gajarský 

Uznesenie schválené. 

 

Uznesenie   813/VIII 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje Záverečný účet a celoročné hospodárenie obce 

Jaslovské Bohunice za rok 2021 bez výhrad. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 4 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 6   (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, Viliam Čapkovič,  

      Ing. Peter Kiripolský, RNDr. Tibor Rapant, PhD.)     

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 1   Miroslav Gajarský  

Uznesenie schválené. 

 

O 19:22 hod. sa poslanec Miroslav Gajarský sa vrátil do rokovacej miestnosti, počet poslancov 7, čo je 

77,77 %.  

 

Uznesenie   814/VIII 
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Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje použitie prebytku rozpočtového hospodárenia 

obce Jaslovské Bohunice za rok 2021 vo výške 1 171 871,38 € zisteného podľa ustanovenia § 10 ods. 3 

písm. a) a b) zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a dopl-

není niektorých zákonov v znení neskorších predpisov a použitie zisku z podnikateľskej činnosti obce za 

rok 2021 vo výške 61,31 € na tvorbu rezervného fondu obce. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 4 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 7   (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, Viliam Čapkovič,  Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Kiripolský, RNDr. Tibor Rapant, PhD., ) 

                                    

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

K bodu č. 9  

Súhrnná správa o plnení úloh Komunitného plánu sociálnych služieb v obci Jaslovské Bohunice za 

rok 2021 

Bod otvorila starostka Božena Krajčovičová. Nebola k nemu žiadna rozprava a preto sa dala hlasovať 

o uznesení. 

 

Uznesenie   815/VIII 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice berie na vedomie Súhrnnú správu o plnení úloh Komu-

nitného plánu sociálnych služieb v obci Jaslovské Bohunice za rok 2021. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 4 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 7   (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, Viliam Čapkovič,  Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Kiripolský, RNDr. Tibor Rapant, PhD.)     

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

  

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD – teraz sa bude vypracovávať nový komunitný plán na roky 2023 

až? 

Ing. Veronika Strečanská – áno, nie je určené, na koľko rokov musí byť KP vypracovaný. V spolupráci 

s pani riaditeľkou ZpS Bohunky sme oslovili neziskovú organizáciu, ktorá patrí medzi najlepších čo sa 

tvorby KP týka. Dohodli sme sa, že sa v lete stretneme a začneme na pláne a harmonograme prác praco-

vať.  

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD – čiže Komunitný plán na tento rok máme ešte platný.  

Ing. Veronika Strečanská – áno. 

 

K bodu č.10 

Návrh na odpis nevymožiteľnej pohľadávky obce Jaslovské Bohunice 

Bod otvorila starostka Božena Krajčovičová. 

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD. – finančná komisia odporúča schváliť uznesenie. 

 

Uznesenie   816/VIII 

Obecné  zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice prerokovalo v zmysle čl.7 VZN č.71/2011  Zásady hos-

podárenia s majetkom obce návrh na odpis pohľadávky v celkovej výške 2 700,39 € schvaľuje odpis tejto 

nevymožiteľnej pohľadávky. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 
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Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 4 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 7   (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, Viliam Čapkovič,  Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Kiripolský, RNDr. Tibor Rapant, PhD., )     

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

O 19:26 hod. starostka vyhlásila krátku prestávku. 

O 19.41 hod. rokovanie pokračovalo. 

 

K bodu č. 11  

Návrh VZN o určení výšky finančných príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov na výchovu 

a vzdelanie v školách a školských zariadeniach obce Jaslovské Bohunice 

Bod uviedla starostka Božena Krajčovičová. 
Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD.  – bolo to prerokované na FK a FK odporúča OZ schváliť návrh 

VZN, tak ako bol zverejnený. Všetci traja za. 

Poslanec Viliam Čapkovič – otázka na pani riaditeľku ZUŠ. Máte odozvu od rodičov? 

Riaditeľka ZUŠ Mgr. Martina Baračková, DiS. art. – nemáme. Argumentujeme, že je to najnižšie ško-

lné v okolí. Negatívnu odozvu nemáme. 

Starostka Božena Krajčovičová – koľko detí sa prihlásilo, mali ste prijímačky. 

Riaditeľka ZUŠ Mgr. Martina Baračková, DiS. art.  – čakám na schválenie VZN, aby som vedela dať 

rozhodnutia o prijatí. Podľa odozvy rodičov. 

Starostka Božena Krajčovičová - odprezentovala analýzu detí, ktoré navštevujú ZUŠ. V skutočnosti je 

to 206 detí. ZUŠ navštevujú žiaci z Dolian. Chodia sem? Lebo mám informáciu, že tieto deti sem necho-

dia, pán učiteľ chodí za nimi do Dolian. 

Riaditeľka ZUŠ Mgr. Martina Baračková, DiS. art. -  6 detí chodí sem, jedného učí pán učiteľ doma.  

Starostka Božena Krajčovičová – v roku 2018 bolo 204 detí podľa Eduzberu, mzdové náklady boli 

127 000 € ešte za pani riaditeľky Marečkovej. V roku 2022 bolo 219 detí a mzdové náklady 226 800 €, čo 

je navýšenie o 77,9%. Eduzber v ZŠ som pozerala tiež, ale tam je nárast mzdových nákladov menší a pri-

meraný navýšeniu detí. V ZUŠ sa mi zdá neprimeraný nárast mzdových nákladov.  Pán učiteľ učí 10 detí, 

možno by bolo dobré pozrieť sa a optimalizovať to, či nie sú niektoré odbory umelo držané.  

Riaditeľka ZUŠ Mgr. Martina Baračková, DiS. art. – keď som nastupovala bolo nás 9, teraz je nás 12. 

Hudobná náuka nebola dobre vyučovaná. Musela som zobrať ďalšieho zamestnanca. Práve naopak, kopec 

detí nemôžeme zobrať, keďže nechceme navyšovať mzdové náklady. 

Poslanec Miroslav Gajarský - vieme porovnať napríklad ceny v Hlohovci a J. Bohuniciach? 

Riaditeľka ZUŠ Mgr. Martina Baračková, DiS. art.   – v Hlohovci je 13 € a 15 €. 

Starostka Božena Krajčovičová – v Modre platia 12 €.  

Riaditeľka ZUŠ Mgr. Martina Baračková, DiS. art – deti z Dolian sú ochotné cestovať, kvôli pánovi 

učiteľovi, ktorý je veľmi dobrý pedagóg. Aj za mnou chodia deti z Hlohoveckej ZUŠky. Navýšenie 

mzdových nákladov bolo ešte aj kvôli novej pozícii – zástupkyni.  

Poslanec Ľuboš Bokor – ak dieťa navštevuje viac odborov, ako to je s financovaním? 

Riaditeľka ZUŠ Mgr. Martina Baračková, DiS. Art- ak má dieťa 1 individuálny a 1 skupinový odbor, 

tak sú oba dotované, ale ak má 2 odbory tak je jeden dotovaný a druhý nedotovaný, ale majú vyšší prís-

pevok.  

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD.  - máte radu školy? Boli v rámci rady školy prerokované tieto 

poplatky? 

Riaditeľka ZUŠ Mgr. Martina Baračková, DiS. Art – máme. V rámci rady školy sme to nepreroková-

vali, nemali sme stretnutie. 

Starostka Božena Krajčovičová – upozornila pani riaditeľku ZUŠ, že nezverejňuje zmluvy a objednáv-

ky, po upozornení, že nie sú zverejňované ani faktúry, tieto boli zverejnené. 

Riaditeľka ZUŠ Mgr. Martina Baračková, DiS. art – pozrie sa na to a napravia to. 
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Uznesenie   817/VIII 
Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenie 141 o určení 

výšky finančných príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov na výchovu a vzdelanie v školách a škol-

ských zariadeniach obce Jaslovské Bohunice. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie trojpätinová väčšina prítomných, t.j. 5 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 7   (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, Viliam Čapkovič,  Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Kiripolský, RNDr. Tibor Rapant, PhD.)     

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

K bodu č.12 

Rozpočtové opatrenia č. 3-12/2022 

Bod otvorila starostka Božena Krajčovičová. 

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD.  – FK zobrala rozpočtové opatrenia na vedomie. Bola k nim krát-

ka diskusia.  

 

Uznesenie  818/VIII 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice berie na vedomie  rozpočtové opatrenia č. 3-12/2022, ktoré 

prijala starostka obce v súlade so Zásadami rozpočtového hospodárenia obce Jaslovské Bohunice v platnom 

znení – presun rozpočtovaných finančných prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu výdavkov na rok 

2022, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové výdavky rozpočtu. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 4 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 7   (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, Viliam Čapkovič,  Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Kiripolský, RNDr. Tibor Rapant, PhD.)    

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

K bodu č.13 

Návrh na úpravu rozpočtu obce na rok 2022 č. 3 

Bod uviedla starostka Božena Krajčovičová. 

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD. – FK prerokovala všetky opatrenia. Zápis som poslal všetkým. 

Uznesenia, ktoré OZ berie na vedomie, zobrala na vedomie aj FK. Väčšinu opatrení FK odporúča schváliť, 

pri niektorých sme žiadali o dodatočnú informáciu na OZ a boli dve RO, kde FK bola proti.  

 

Uznesenie   819/VIII 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje  RO č. 25/OZ/2022 a použitie týchto FP na RO 

č. 49/OZ/2022  

*Pozn.: RO navrhujeme schvaľovať OZ súčasne, nakoľko spolu súvisia. 

Časť príjmová v € 

Č.RO Pol/FK/KZ popis pred úpravou  +/- po úprave 

25/OZ 311/71 Granty DPO 5 000 + 2 000 7 000 

Časť výdavková, podprogram 11.1/ PO a protipovodňová ochrana v € 

49/OZ 633/0320/71 Materiál DHZO  5 000 + 2 000 7 000 

 

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD.  – komisia bola 3 x za.  

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 4 a viac 
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Hlasovanie poslancov: 

    za:                 7   (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, Viliam Čapkovič,  Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Kiripolský, RNDr. Tibor Rapant, PhD.)     

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD.  – komisia bola 3x za.  

Uznesenie   820/VIII 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje  RO č. 26/OZ/2022 a použitie týchto FP na RO 

č. 50/OZ/2022  

*Pozn.: RO navrhujeme schvaľovať OZ súčasne, nakoľko spolu súvisia. 

Časť príjmová v € 

Č.RO Pol/FK/KZ popis pred úpravou  +/- po úprave 

26/OZ 311/72a Granty – súkr. sektor 0 + 1 500 1 500 

Časť výdavková, podprogram 11.1/ PO a protipovodňová ochrana v € 

50/OZ 634/0320/72a PHM DHZO 0 +1 500 1 500 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 4 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 7   (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, Viliam Čapkovič,  Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Kiripolský, RNDr. Tibor Rapant, PhD.)     

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD.  – komisia zobrala na vedomie. 

Uznesenie  821/VIII 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice berie na vedomie  RO č. 27/OZ/2022 a použitie týchto FP 

na RO č. 37-38/OZ/2022 v rozpočte ZŠ s MŠ J. Bohunice a 43/OZ v rozpočte obce. 

*Pozn.: RO navrhujeme schvaľovať OZ súčasne, nakoľko spolu súvisia. 

Časť príjmová v € 

Č.RO Pol/FK/KZ popis pred úpravou  +/- po úprave 

27/OZ 312001/11UA Transfery ŠR Školstvo - 

Ukrajina 

0 +2 000 2 000 

Časť výdavková, podprogram 6.2/ ZŠ v € 

37/OZ 630/09121/11UA Materiál ZŠ 1.stupeň  14 900 + 800 15 700 

38/OZ 630/09122/11UA Materiál ZŠ 2.stupeň 14 900 + 800 15 700 

43/OZ 637037/09121/11UA Vratka – šk. pomôcky  0 + 400 400 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 4 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 7   (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, Viliam Čapkovič,  Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Kiripolský, RNDr. Tibor Rapant, PhD., ) 

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

Uznesenie  822/VIII 
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Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice berie na vedomie  RO č. 28-29/OZ/2022 a použitie týchto 

FP na RO č. 39-40/OZ/2022 v rozpočte ZŠ s MŠ J. Bohunice. 

*Pozn.: RO navrhujeme schvaľovať OZ súčasne, nakoľko spolu súvisia. 

Časť príjmová v € 

Č.RO Pol/FK/KZ popis pred úpravou  +/- po úprave 

28/OZ 312012/1P01 Transfery ŠR Školstvo – 

Plán obnovy a odolnosti 

0 + 4 460 4 460 

29/OZ 312012/1P02 Transfery ŠR Školstvo – 

Plán obnovy a odolnosti 

0 + 446 446 

Časť výdavková, podprogram 6.2/ ZŠ v € 

39/OZ 630/09122/1P01 Prísp. na edukačné pub 

publikácie 

0 + 4 460 4 460 

40/OZ 630/09122/1P02 Prísp. na edukačné pub 

publikácie - DPH 

0 + 446 446 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 4 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 7   (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, Viliam Čapkovič,  Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Kiripolský, RNDr. Tibor Rapant, PhD.)  

                                )     

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

Uznesenie   823/VIII 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice berie na vedomie  RO č. 30/OZ/2022 a použitie týchto FP 

na RO č. 52/OZ/2022. 

*Pozn.: RO navrhujeme schvaľovať OZ súčasne, nakoľko spolu súvisia. 

Časť príjmová v € 

Č.RO Pol/FK/KZ popis pred úpravou  +/- po úprave 

30/OZ 312001/11UA Transfery ŠR – príspevok za 

ubytovanie odídencov 

0 + 1 264 1 264 

Časť výdavková, podprogram 11.2/ Bezpečnosť a ochrana v € 

52/OZ 642/1070/11UA Transfery jednotlivcom 0 + 1 264 1 264 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 4 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 7   (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, Viliam Čapkovič,  Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Kiripolský, RNDr. Tibor Rapant, PhD.)     

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

  

Uznesenie   824/VIII 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje  RO č. 31/OZ/2022 a  RO č. 45/OZ/2022. 

*Pozn.: RO navrhujeme schvaľovať OZ súčasne, nakoľko spolu súvisia. 

Časť príjmová v € 

Č.RO Pol/FK/KZ popis pred úpravou  +/- po úprave 

31/OZ 292006/41 Príjmy z náhrad poistného 9 007 +17 434 26 441 

Časť výdavková, podprogram 9.2/Bývanie a obč. vybavenosť v € 

45/OZ 637004/0620/41 Všeobecné služby 13 007 +28 434 41 441 
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Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 4 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 7   (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, Viliam Čapkovič,  Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Kiripolský, RNDr. Tibor Rapant, PhD.)     

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

Uznesenie   825/VIII 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice berie na vedomie  RO č. 32/OZ /2022 a RO č. 33-

34/OZ/2022 ZpS BOHUNKA vyplatenie infekčného príplatku pre zamestnancov. 

*Pozn.: RO navrhujeme schvaľovať OZ súčasne, nakoľko spolu súvisia. 

Časť príjmová ZpS v € 

Č.RO Pol/FK/KZ popis pred úpravou  +/- po úprave 

32/OZ 312001/111 Infekčný príplatok 

MPSVaR 

0 + 7 695 7 695 

Časť výdavková, podprogram 10.2/ ZpS v € 

33/OZ 610/1020/111 Mzdy ZpS  290 000 + 5 815 295 815 

34/OZ 620/1020/111 Odvody ZpS 98 600 + 1 880 100 480 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 4 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 7   (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, Viliam Čapkovič,  Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Kiripolský, RNDr. Tibor Rapant, PhD.)     

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

Uznesenie   826/VIII 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje RO č. 35-36/OZ/2022 v rozpočte ZŠ s MŠ J. 

Bohunice. 

*Pozn.: RO navrhujeme schvaľovať OZ súčasne, nakoľko spolu súvisia. 

Časť výdavková, podprogram 6.1/ MŠ v € 

35/OZ 610/09111/41 Mzdy MŠ 180 000 + 7 900 187 900 

36/OZ 620/09111/41 Odvody MŠ 66 000 + 2 700 68 700 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 4 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 7   (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, Viliam Čapkovič,  Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Kiripolský, RNDr. Tibor Rapant, PhD.)     

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

Uznesenie   827/VIII 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje RO č. 41-42/OZ/2022 v rozpočte ZŠ s MŠ J. 

Bohunice. 

*Pozn.: RO navrhujeme schvaľovať OZ súčasne, nakoľko spolu súvisia. 

Časť výdavková, podprogram 6.3/ ŠJ pri MŠ v € 
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41/OZ 610/09601/41 Mzdy ŠJ pri MŠ 25 000 + 1 600 26 600 

42/OZ 620/09601/41 Odvody ŠJ pri MŠ 10 000 + 300 10 300 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 4 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 7   (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, Viliam Čapkovič,  Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Kiripolský, RNDr. Tibor Rapant, PhD.)     

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

Uznesenie   828/VIII 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje RO č. 55-56/OZ/2022. 

*Pozn.: RO navrhujeme schvaľovať OZ súčasne, nakoľko spolu súvisia. 

Časť výdavková, podprogram 5.1/ Komunikácie v € 

55/OZ 717001 1/0451/41 MK Panské diely 15 000 -6 000 9 000 

56/OZ 716 2/0451/41 PD Cyklotrasa Jaslovce 3 000 + 6 000 9 000 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 4 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 7   (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, Viliam Čapkovič,  Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Kiripolský, RNDr. Tibor Rapant, PhD.)     

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

Uznesenie   829/VIII 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje RO č. 57-58/OZ/2022. 

*Pozn.: RO navrhujeme schvaľovať OZ súčasne, nakoľko spolu súvisia. 

Časť výdavková, podprogram 6.1/ MŠ v € 

57/OZ 717002/09111/41 MŠ, rekonštrukcia 150 000 -15 000 135 000 

58/OZ 716/09111/41 MŠ, PD rozšírenie 

kapacity MŠ 

0 +15  000 15 000 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 4 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 7   (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, Viliam Čapkovič,  Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Kiripolský, RNDr. Tibor Rapant, PhD.)     

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

Uznesenie   830/VIII 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje RO č. 59-60/OZ/2022. 

*Pozn.: RO navrhujeme schvaľovať OZ súčasne, nakoľko spolu súvisia. 

Časť výdavková, podprogram 6.1/ MŠ v € 

59/OZ 717002/09111/41 MŠ, rekonštrukcia 135 000 -40 000 95 000 

Časť výdavková, podprogram 6.2/ ZŠ v € 

60/OZ 716/09121/41 ZŠ, Altánok a terénne 

úpravy 

0 40 000 40 000 
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Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 4 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 6   (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, Viliam Čapkovič,  Miroslav  

                                Gajarský, RNDr. Tibor Rapant, PhD.)     

    proti:              0        

    zdržal sa: 1 (Ing. Peter Kiripolský)       

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD.  –Ide o Parkovisko pri ceste na Sídlisku. FK prerokovala a usúdila 

že Parkovisko s daným počtom miest v takej sume nie je pre obec výhodné. 

Zuzana Kordiaková – v zápise FK bolo uvedené, že je tam 8 miest. Opravila by som to,  je to 18 miest. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje RO č. 61-62/OZ/2022. 

*Pozn.: RO navrhujeme schvaľovať OZ súčasne, nakoľko spolu súvisia. 

Časť výdavková, podprogram 6.1/ MŠ v € 

61/OZ 717002/09111/41 MŠ, rekonštrukcia 95 000 -25 000 70 000 

Časť výdavková, podprogram 5.1/ Komunikácie v €  

62/OZ 717001 1 1 3/ 

0451/41 

Parkovisko Sídlisko 65 000 +25 000 90 000 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 4 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 3   (Roman Áč, Viliam Čapkovič, Miroslav Gajarský) 

    proti:              1   (RNDr. Tibor Rapant, PhD) 

    zdržal sa: 3   (Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, Ing. Peter Kiripolský)     

    nehlasoval: 0 

Neschválené. 

 

Ing. Veronika Strečanská - Predseda FK dal preveriť, či sa naozaj jedná o bežné výdavky. Po dohovo-re 

s pani kontrolórkou sme rozdelili čiastku 56 000 € na bežné a kapitálové výdavky. Do bežných vý-davkov 

pôjde technické zabezpečenie, kedy sa vymieňajú staré za nové a celé Meranie a regulácia pôjde do 

kapitálových výdavkov.  

 

Uznesenie   831/VIII 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje RO č. 63-53-80/OZ/2022.  

*Pozn.: RO navrhujeme schvaľovať OZ súčasne, nakoľko spolu súvisia. 

Časť výdavková, podprogram 6.1/ MŠ v € 

63/OZ 717002/09111/41 MŠ, rekonštrukcia 70 000 -56 000 14 000 

Časť výdavková, podprogram 12.1/ Správa obce v €  

53/OZ 635006/0111/41 Údržba 14 700 +31 250 45 950 

80/OZ 717001/0111/41 Meranie a regulácia 0 +24 750 24 750 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 4 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 6   (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, Viliam Čapkovič,  Miroslav  

                                Gajarský,  RNDr. Tibor Rapant, PhD.)     

    proti:              0        

    zdržal sa: 1    (Ing. Peter Kiripolský)   

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

Uznesenie   832/VIII 
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Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje RO č. 64-65/OZ/2022. 

*Pozn.: RO navrhujeme schvaľovať OZ súčasne, nakoľko spolu súvisia. 

Časť výdavková, podprogram 6.1/ MŠ v € 

64/OZ 717002/09111/41 MŠ, rekonštrukcia 14 000 -11 100 2 900 

Časť výdavková, podprogram 9.4/ Verejná zeleň a drobná archit. v €  

65/OZ 717001 2 2 

0560/41 

Detské ihriská v obci 10 000 +11 100 21 100 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 4 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 7   (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, Viliam Čapkovič,  Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Kiripolský, RNDr. Tibor Rapant, PhD.)     

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

Uznesenie   833/VIII 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje RO č. 66-47/OZ/2022. 

*Pozn.: RO navrhujeme schvaľovať OZ súčasne, nakoľko spolu súvisia. 

Časť výdavková, podprogram 6.1/ MŠ v € 

66/OZ 717002/09111/41 MŠ, rekonštrukcia 2 900 -2 900 0 

Časť výdavková, podprogram 9.4/ Verejná zeleň a drobná archit. v €  

47/OZ 637004/0620/41 Detské ihriská v obci 0 +2 900 2 900 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 4 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 7   (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, Viliam Čapkovič,  Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Kiripolský, RNDr. Tibor Rapant, PhD.)     

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

Starostka Božena Krajčovičová– dotáciu sme dostali, ale prebieha kontrola VO už 2 roky a vysúťažená 

firma nám oznámila, že ceny nie sú reálne a odstupuje od zmluvy.  

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD. – na FK bola požiadavka na možnosť vyplatenia dotácie – buď 

refundácia, alebo priama úhrada faktúr vo výške 10 000 €. 

Mgr. Marek Juhász – jednoduchšia je refundácia. Bude to aj rýchlejšie. 

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD. – podmienky SFZ sú v zmluve a sú pre obec výhodné. 

 

Uznesenie   834/VIII 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje RO č. 67-68/OZ/2022. 

*Pozn.: RO navrhujeme schvaľovať OZ súčasne, nakoľko spolu súvisia. 

Časť výdavková, podprogram 14.1/ Areál Ubytovne v € 

67/OZ 717002 2 5/ 0451/ 

41 

Parkovisko areál 

Ubytovne 

179 890 -18 127 161 763 

Časť výdavková, podprogram 7.1/Športový areál v €  

68/OZ 717/0810/41 Tréningové ihrisko 0 +18 127 18 127 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 4 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 7   (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, Viliam Čapkovič,  Miroslav  
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                                Gajarský, Ing. Peter Kiripolský, RNDr. Tibor Rapant, PhD.)     

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

Uznesenie   835/VIII 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje RO č. 69-70/OZ/2022. 

*Pozn.: RO navrhujeme schvaľovať OZ súčasne, nakoľko spolu súvisia. 

Časť výdavková, podprogram 9.5/ Závlahový vodovod v € 

69/OZ 717001/0421/41 Závlahový vodovod 10 000 -300 9 700 

Časť výdavková, podprogram 9.7/ Starostlivosť o vodné plochy v €  

70/OZ 717001 9 

1/0620/41 

Zázemie Meander 1 321 +300 1 621 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 4 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 7   (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, Viliam Čapkovič,  Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Kiripolský, RNDr. Tibor Rapant, PhD.)     

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

Uznesenie   836/VIII 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje RO č. 71-48/OZ/2022. 

*Pozn.: RO navrhujeme schvaľovať OZ súčasne, nakoľko spolu súvisia. 

Časť výdavková, podprogram 9.5/ Závlahový vodovod v € 

71/OZ 717001/0421/41 Závlahový vodovod 9 700 -5 000 4 700 

Časť výdavková, podprogram 9.4/ Verejná zeleň v €  

48/OZ 635004/0560/41 Údržba zeleň – stroje 6 000 + 5 000 11 000 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 4 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 7   (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, Viliam Čapkovič,  Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Kiripolský, RNDr. Tibor Rapant, PhD.)     

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD. – Kompresor už neplánujete kúpiť? 

Rapant Miloš ml. – kompresor je kúpený, ale v tomto ešte bolo vysokotlaké zariadenie na štvorkoľku za 

7 000 €. To zatiaľ neplánujeme nakúpiť.  

 

Uznesenie   837/VIII 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje RO č. 72-51/OZ/2022. 

*Pozn.: RO navrhujeme schvaľovať OZ súčasne, nakoľko spolu súvisia. 

Časť výdavková, podprogram 11.1/ PO a protipovodňová ochrana v € 

72/OZ 713004 2/0320/41 Vysokotlakový 

kompresor DHZO 

12 000 -7 601 4 399 

51/OZ 633004/0320/41 Všeob. materiál DHZO 7 500 +7 601 15 101 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 
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Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 4 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 7   (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, Viliam Čapkovič,  Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Kiripolský, RNDr. Tibor Rapant, PhD.)     

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

Uznesenie   838/VIII 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje RO č. 73/OZ/2022. 

Časť výdavková, podprogram 14.1/ Areál Ubytovne v € 

73/OZ 717002 2 5/ 0451/ 

41 

Parkovisko areál 

Ubytovne 

161 763 -11 000 150 763 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 4 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 7   (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, Viliam Čapkovič,  Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Kiripolský, RNDr. Tibor Rapant, PhD.) 

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD. – tu bola opäť požiadavka FK na preverenie, či sa jedná o bežné, 

alebo kapitálové výdavky. 

Ing. Veronika Strečanská – áno, tu sme opäť rozdelili sumu na bežné a kapitálové výdavky, pričom 

celková výška výdavkov sa nemení. 

 

Uznesenie   839/VIII 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje RO č. 74-44-79/OZ/2022. 

Časť výdavková, podprogram 14.1/ Areál Ubytovne v € 

74/OZ 717002 2 5/ 0451/ 

41 

Parkovisko areál 

Ubytovne 

150 763 -67 000 83 763 

Časť výdavková, podprogram 7.1/Športový areál v €  

44/OZ 635006/0810/41 Údržba ihrísk 39 000 +31 400 106 000 

79/OZ 717001/0810/41 Meranie a regulácia 0 +35 600 35 600 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 4 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 7   (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, Viliam Čapkovič,  Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Kiripolský, RNDr. Tibor Rapant, PhD.)     

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

Uznesenie  840/VIII 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje RO č. 75-46/OZ/2022. 

Časť výdavková, podprogram 14.1/ Areál Ubytovne v € 

75/OZ 717002 2 5/ 0451/ 

41 

Parkovisko areál 

Ubytovne 

83 763 -3 000 80 763 

Časť výdavková, podprogram 9.4/ Verejná zeleň v €  
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46/OZ 637004/0620/41 Všeobecné služby 2 900 +3 000 5 900 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 4 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 7   (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, Viliam Čapkovič,  Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Kiripolský, RNDr. Tibor Rapant, PhD.)     

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

Uznesenie   841/VIII 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje RO č. 76-77/OZ/2022. 

Časť výdavková, podprogram 14.1/ Areál Ubytovne v € 

76/OZ 717001 15/0620/ 

41 

Meranie a regulácia 

ubytovňa 

34 379  -26 700 7 679 

77/OZ 717002 2 2 

2/0620/41 

Rekonštrukcia garáží 

Ubytovňa 

6 000 +26 700 32 700 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 4 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 7   (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, Viliam Čapkovič,  Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Kiripolský, RNDr. Tibor Rapant, PhD.)     

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

Uznesenie   842/VIII 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje RO č. 78-54/OZ/2022. 

Časť výdavková, podprogram 14.1/ Areál Ubytovne v € 

78/OZ 717001 15/0620/ 

41 

Meranie a regulácia 

ubytovňa 

7 679  -4 100 3 579 

54/OZ 637004/0620/41 Všeob. služby 5 000 +4 100 9 100 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 4 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 7   (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, Viliam Čapkovič,  Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Kiripolský, RNDr. Tibor Rapant, PhD.)     

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

K bodu č. 14 

Bod otvorila starostka Božena Krajčovičová. 

Zuzana Kordiaková – dnes sme doplnili prílohu č.1 k uzneseniu. Ide o vyjadrenie od pani Hábelovej 

z odboru výstavby a bytovej politiky, oddelenie územného plánovania. Zo dňa 17.06.2022  zn. OÚ-TT-

OVBP1-2022/024008-002 skonštatoval, že : 

- obsah návrhu ÚPD „Územný plán obce Jaslovské Bohunice - zmeny a doplnky 07/2019“ je v súlade so 

  záväznou časťou  územnoplánovacej dokumentácie vyššieho stupňa - t.j. so záväznou časťou ÚPN-R  

  Trnavského samosprávneho kraja, 

- obsah návrhu ÚPD „Územný plán obce Jaslovské Bohunice - zmeny a doplnky 07/2019“ a spôsob jeho 

  obstarania a prerokovania je v súlade s príslušnými právnymi predpismi,  



 
26. strana 

Obecné zastupiteľstvo 23.6.2022 

 

- návrh ÚPD „Územný plán obce Jaslovské Bohunice - zmeny a doplnky 07/2019“ je v súlade so zadaním 

  Územného plánu obce Jaslovské Bohunice,  

- návrh ÚPD „Územný plán obce Jaslovské Bohunice - zmeny a doplnky 07/2019“ je v súlade s rozsahom 

  ustanovenom v § 17 vyhlášky MŽP SR č. 55/2001 Z. z. o územnoplánovacích podkladoch a územnoplá- 

  novacej dokumentácii, 

- záväzná časť ÚPD „Územný plán obce Jaslovské Bohunice - zmeny a doplnky 07/2019“ navrhovaná na  

   vyhlásenie všeobecne záväzným nariadením je v súlade s § 13 stavebného zákona. 

Okresný úrad  Trnava, odbor výstavby a bytovej politiky, oddelenie územného plánovania vzhľadom na 

vyššie uvedené odporúča Obecnému zastupiteľstvu obce Jaslovské Bohunice schváliť predložený návrh 

zmien a doplnkov ÚPD „Územný plán obce Jaslovské Bohunice - Zmeny a doplnky 07/2019“. 

 

Uznesenie   843/VIII 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice po prerokovaní berie na vedomie  

- Správu o prerokovaní a postupe obstarávania Zmien a doplnkov 07/2019 Územného plánu obce Jaslov- 

   ské Bohunice (príloha č. 1 k uzneseniu), 

- stanoviská a pripomienky, ktoré boli v zákonnej lehote prerokovávania vznesené k návrhu Zmien a do- 

  plnkov 07/2019 Územného plánu obce Jaslovské Bohunice, 

- stanovisko Okresného úradu Trnava, odboru výstavby a bytovej politiky, oddelenia územného plánova- 

   nia zo dňa 22.6.2022  z preskúmania návrhu Zmien a doplnkov 07/2019 Územného plánu obce Jaslov- 

   ské Bohunice podľa § 25 stavebného zákona. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 4 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 7   (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, Viliam Čapkovič,  Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Kiripolský, RNDr. Tibor Rapant, PhD.)     

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

Uznesenie  844/VIII 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje 

- Zmeny a doplnky 07/2019 Územného plánu obce Jaslovské Bohunice, 

- vyhodnotenie stanovísk a pripomienok uplatnených pri prerokovaní návrhu Zmien a doplnkov 07/2019 

Územného plánu obce Jaslovské Bohunice (príloha č. 1 k uzneseniu). 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 4 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 7   (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, Viliam Čapkovič,  Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Kiripolský, RNDr. Tibor Rapant, PhD.,)     

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

Uznesenie   845/VIII 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenie 142, ktorým sa 

vyhlasuje záväzná časť Zmien a doplnkov 07/2019 Územného plánu obce Jaslovské Bohunice. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie trojpätinová väčšina prítomných, t.j. 5 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 7   (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, Viliam Čapkovič,  Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Kiripolský, RNDr. Tibor Rapant, PhD.,)     

    proti:              0        
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    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

Uznesenie   846/VIII 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice ukladá  

a) zabezpečiť zverejnenie Všeobecne záväzné nariadenie 142 po dobu 14 dní a zverejnenie Záväznej časti 

    Zmien a doplnkov 07/2019 po dobu 30 dní,  

    termín : ihneď po schválení Zmien a doplnkov 07/2019, 

b) označiť textovú časť, hlavné výkresy a záväznú časť Zmien a doplnkov 07/2019 Územného plánu obce 

    Jaslovské Bohunice schvaľovacou doložkou, 

    termín : do 30 dní po schválení Zmien a doplnkov 07/2019, 

c) vyhotoviť o obsahu Zmien a doplnkov 07/2019 územného plánu Registračný list a spolu s kópiou uz- 

    nesenia o schválení doručiť Ministerstvo dopravy a výstavby SR, 

    termín : do 3 mesiacov od  schválenia Zmien a doplnkov 07/2019 

d) zabezpečiť uloženie Zmien a doplnkov 07/2019 Územného plánu obce Jaslovské Bohunice, na Okres- 

    nom úrade Trnava, odbor výstavby a bytovej politiky, oddelenie územného plánovania, v obci (Obecný  

    úrad Jaslovské Bohunice) a na stavebnom úrade (Obecný úrad Jaslovské Bohunice), 

    termín : do 3 mesiacov od  schválenia Zmien a doplnkov 07/2019.   

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 4 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 7   (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, Viliam Čapkovič,  Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Kiripolský, RNDr. Tibor Rapant, PhD.)     

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

K bodu č. 15  

Poverenie veliteľa DHZO Jaslovské Bohunice 

Bod uviedla starostka Božena Krajčovičová. 

Poslanec Roman Áč: Miloš, mohol by si ozrejmiť dôvody, prečo si sa takto rozhodol? 

Miloš Rapant ml.: Všetko je v žiadosti. Rozhodol som sa skončil ako poverený veliteľ z osobných dôvo-

dov, naďalej zostávam členom DHZO. Do funkcie veliteľa odporúčam vymenovať pána Plevzu, čím sa 

vyrieši problém, ktorý sme tu riešili 2 roky. 

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD. – máme na obci predložené potrebné dokumenty? Máme na obci 

potrebné doklady od Plezvu? 

Starostka Božena Krajčovičová: Áno. O požiarnu ochranu obce sa teraz stará pán Havrlent, ktorý zod-

povedá za to, že to je všetko v poriadku, 

 

Uznesenie   847/VIII 

Obecne zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice berie na vedomie vzdanie sa funkcie povereného veliteľa 

DHZO Jasl. Bohunice Ing. Miloša Rapanta. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 4 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 7   (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, Viliam Čapkovič,  Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Kiripolský, RNDr. Tibor Rapant, PhD.)     

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

Starostka Božena Krajčovičová - poďakovala pánovi Rapantovi za vedenie DHZO. Vďaka nemu sa do 

DHZO vrátilo veľa hasičov a v dobrom stave odovzdáva vedenie.  
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Uznesenie   848/VIII 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice menuje do funkcie veliteľa DHZO Jaslovské Bohunice 

Josefa Plevzu, bytom Javorová 553/16, Jaslovské Bohunice. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 4 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 7   (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, Viliam Čapkovič,  Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Kiripolský, RNDr. Tibor Rapant, PhD.)     

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 
K bodu č.16 

Odpredaj projektovej dokumentácie 

Bod otvorila starostka Božena Krajčovičová. 

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD. - v zmluve nie je nič o termíne. My im odpredáme za 1 € doku-

mentáciu, existuje niečo, že ich donútime ako to urobili v termíne ako nám vyhovuje? 

MUDr. Mrva Michal - Snažíme sa tieto veci riešiť čo najskôr. Som právny zástupca TAVOS. Túto 

zmluvu pre TAVOS sme pripravovali my. Nedávame si lehoty, ale aj v našom záujme je urobiť to čo 

najskôr, zaradiť do majetku, aby sa to odpisovalo. Ide o stavbu, ktorá sa realizuje tak ,že sa tam realizuje 

cesta, alebo komunikácia, čiže tam ideme na 100% v súlade.  Takto to robíme v Trnave aj v Piešťanoch. 

 

Uznesenie   849/VIII 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje uzatvorenie Kúpnej zmluvy s licenčnou zmlu-

vou (ev. č. zmluvy: 113/2022) medzi obcou Jaslovské Bohunice ako predávajúcim a Trnavskou vodáren-

skou spoločnosťou, a. s., Priemyselná 10, 921 79 Piešťany, IČO: 36 252 484, ako kupujúcim. Predmetom 

vyššie uvedenej zmluvy je dodať kupujúcemu  projektovú dokumentáciu pre stavebné po-volenie k stavbe 

„Rekonštrukcia vodovodu na ulici Šidúnky v obci Jaslovské Bohunice“ (ďalej len PD) vypracovanú Ing. 

Stanislavom Švecom- SAPRO, Farská ulica 7043/65, 919 35 Hrnčiarovce nad Parnou, IČO: 40 907 325, 

previesť na kupujúceho vlastnícke právo k PD v špecifikovanom rozsahu a udeliť mu licenciu k užívaniu 

PD, a to za účelom zrealizovania investičnej akcie „Rekonštrukcia vodovodu na ulici Šidúnky v obci 

Jaslovské Bohunice. 

Celková kúpna cena bez DPH:             1,00 EUR 
Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 4 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 7   (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, Viliam Čapkovič,  Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Kiripolský, RNDr. Tibor Rapant, PhD.)     

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

K bodu č. 17 

Odkúpenie nehnuteľného majetku  

Bod otvorila starostka Božena Krajčovičová. 

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD. - riešime týmto všetky pozemky? 

Starostka Božena Krajčovičová – áno, bude vyriešená celá ulica Jaslovce (od Cintorínskej po Chladiace 

veže).  

 

Uznesenie   850/VIII 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje odkúpenie pozemkov, v k.ú. Jaslovce, do 

majetku obce Jaslovské Bohunice v cene 10 €/m2: 
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- pozemok, nachádzajúci sa v obci Jaslovské Bohunice, novovytvorená parcela č. 114/2, zast. plochy o 

výmere 86 m2, ktorá vznikla oddelením z parc. reg.“C-KN“ č. 114 zapísaná na LV č. 69, k.ú. Jaslovce, 

podľa Geometrického plánu č. 27/2022, vypracovaného BESTGEO, s.r.o., Čerešňová 609/7, 919 30 

Jaslovské Bohunice, úradne overený pod č. G1 886/2022 zo dňa 13.6.2022, z majetku Stanislava 

Valoviča, narodený........, bytom Hlavná Jaslovce 116/99, 919 30 Jaslovské Bohunice, v spoluvlastníckom 

podiele ½ a Stanislava Valoviča, narodený ........., bytom Hlavná Jaslovce 116/99, 919 30 Jaslovské 

Bohunice, v spoluvlastníckom podiele ½ v celkovej sume 860 € /slovom osemstošesťdesiat eur/. 

- pozemok, nachádzajúci sa v obci Jaslovské Bohunice, novovytvorená parcela č. 629/3, zast. plochy o 

výmere 85 m2, ktorá vznikla oddelením z parc. reg.“C-KN“ č. 629/1 zapísaná na LV č. 70, k.ú. Jaslovce, 

podľa Geometrického plánu č. 27/2022, vypracovaného BESTGEO, s.r.o., Čerešňová 609/7, 919 30 

Jaslovské Bohunice, úradne overený pod č. G1 886/2022 zo dňa 13.6.2022, z majetku Jozefíny 

Goldmanovej, narodená ........ bytom T. Tekela 6478/4, 917 01 Trnava, v spoluvlastníckom podiele 6/10, 

1/10 a 1/10, Ivana Goldmana, narodený ........ a Jozefíny Goldmanovej, narodená ......., bytom T. Tekela 

6478/4 917 01 Trnava, titulom BSM v podiele 2/10 vzhľadom k celku v celkovej sume 850 € /slovom 

osemstopäťdesiat eur/. 

- pozemok, nachádzajúci sa v obci Jaslovské Bohunice, novovytvorená parcela č. 625/2, zast. plochy o 

výmere 18 m2, ktorá vznikla oddelením z parc. reg.“E-KN“ č. 628 zapísaná na LV č. 1028, k.ú. Jaslovce, 

podľa Geometrického plánu č. 27/2022, vypracovaného BESTGEO, s.r.o., Čerešňová 609/7, 919 30 

Jaslovské Bohunice, úradne overený pod č. G1 886/2022 zo dňa 13.6.2022, z majetku Viliama Valoviča, 

narodený ........., bytom Hlavná Jaslovce 118/103, 919 30 Jaslovské Bohunice, v spoluvlastníckom podiele 

½ a ½ v celkovej sume 180 € /slovom stoosemdesiat eur/. 

- pozemok, nachádzajúci sa v obci Jaslovské Bohunice, novovytvorená parcela č. 625/3, zast. plochy o 

výmere 10 m2, ktorá vznikla oddelením z parc. reg.“E-KN“ č. 627 zapísaná na LV č. 1028, k.ú. Jaslovce, 

podľa Geometrického plánu č. 27/2022, vypracovaného BESTGEO, s.r.o., Čerešňová 609/7, 919 30 

Jaslovské Bohunice, úradne overený pod č. G1 886/2022 zo dňa 13.6.2022, z majetku Viliama Valoviča, 

narodený .........., bytom Hlavná Jaslovce 118/103, 919 30 Jaslovské Bohunice, v spoluvlastníckom 

podiele ½ a , ½ v celkovej sume 100 € /slovom sto eur/. 

- pozemok, nachádzajúci sa v obci Jaslovské Bohunice, novovytvorená parcela č. 625/4, zast. plochy o 

výmere 12 m2, ktorá vznikla oddelením z parc. reg.“E-KN“ č. 626 zapísaná na LV č. 971, k.ú. Jaslovce, 

podľa Geometrického plánu č. 27/2022, vypracovaného BESTGEO, s.r.o., Čerešňová 609/7, 919 30 

Jaslovské Bohunice, úradne overený pod č. G1 886/2022 zo dňa 13.6.2022, z majetku Ľudmily 

Kučerovej, narodená .........., bytom Hlavná Jaslovce 130/68, 919 30 Jaslovské Bohunice, v 

spoluvlastníckom podiele 1/1 v celkovej sume 120 € /slovom stodvadsať eur/. 

- pozemok, nachádzajúci sa v obci Jaslovské Bohunice, novovytvorená parcela č. 625/5, zast. plochy o 

výmere 21 m2, ktorá vznikla oddelením z parc. reg“E-KN“ č. 625 zapísaná na LV č. 1228, k.ú. Jaslovce, 

podľa Geometrického plánu č. 27/2022, vypracovaného BESTGEO, s.r.o., Čerešňová 609/7, 919 30 

Jaslovské Bohunice, úradne overený pod č. G1 886/2022 zo dňa 13.6.2022, z majetku Viliama Valoviča, 

narodený .........., bytom Hlavná Jaslovce 118/103, 919 30 Jaslovské Bohunice, v spoluvlastníckom 

podiele 1/8 a 1/8, Terézie Gajarskej, narodená ........, bytom Beňadická 3006/9, 851 06 Bratislava v 

spoluvlastníckom podiele ¼, Hedvigy Huttovej, narodená ........, bytom Ulica Markovičova 2170/39, 917 

01 Trnava v spoluvlastníckom podiele 1/8, Márie Baginovej, narodená ........, bytom Silvánska 459/29, 

841 04 Bratislava v spoluvlastníckom podiele 1/8, Ing. Jozefa Huttu, narodený ........, bytom Hlavná 

Bohunice 25/22, 919 30 Jaslovské Bohunice v spoluvlastníckom 

podiele 1/8, Michaely Lazoríkovej, narodená ........, bytom Holíčska 3074/28, 851 05 Bratislava, v 

spoluvlastníckom podiele 1/8 v celkovej sume 210 € /slovom dvestodesať eur/. 

- pozemok, nachádzajúci sa v obci Jaslovské Bohunice, novovytvorená parcela č. 625/6, zast. plochy o 

výmere 12 m2, ktorá vznikla oddelením z parc. reg.“E-KN“ č. 624 zapísaná na LV č. 1026, k.ú. Jaslovce, 

podľa Geometrického plánu č. 27/2022, vypracovaného BESTGEO, s.r.o., Čerešňová 609/7, 919 30 

Jaslovské Bohunice, úradne overený pod č. G1 886/2022 zo dňa 13.6.2022, z majetku Viliama Valoviča, 

narodený ........., bytom Hlavná Jaslovce 118/103, 919 30 Jaslovské Bohunice, v spoluvlastníckom podiele 

1/8 a 1/8, Terézie Gajarskej, narodená ........., bytom Beňadická 3006/9, 851 06 Bratislava v 

spoluvlastníckom podiele ¼, Ing. Ľuboša Huttu, narodený ......., bytom Herlianska 30, 821 03 Bratislava v 

spoluvlastníckom podiele 1/8, Hedvigy Huttovej, narodená ......., bytom Ulica Markovičova 2170/39, 917 

01 Trnava v spoluvlastníckom podiele 1/8, Márie Baginovej, narodená ........, bytom Silvánska 459/29, 
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841 04 Bratislava v spoluvlastníckom podiele 1/8, Ing. Jozefa Huttu, narodený ......., bytom Hlavná 

Bohunice 25/22, 919 30 Jaslovské Bohunice v spoluvlastníckom podiele 1/8 v celkovej sume 120 € 

/slovom stodvadsať eur/. 

- pozemok, nachádzajúci sa v obci Jaslovské Bohunice, novovytvorená parcela č. 623/3, zast. plochy o 

výmere 36 m2, ktorá vznikla oddelením z parc. reg.“C-KN“ č. 623/2, zapísaná na LV č.523, k.ú. 

Jaslovce, podľa Geometrického plánu č. 27/2022, vypracovaného BESTGEO, s.r.o., Čerešňová 609/7, 

919 30 Jaslovské Bohunice, úradne overený pod č. G1 886/2022 zo dňa 13.6.2022, z majetku Marty 

Štukovej, narodená ........, bytom Hlavná Jaslovce 119/105, 919 30 Jaslovské Bohunice, v 

spoluvlastníckom podiele 5/6 a Ing. Martina Štuka, narodený ........., bytom Romanova 1654/1, 851 02 

Bratislava, v spoluvlastníckom podiele 1/6 v celkovej sume 360 € /slovom tristošesťdesiat eur/. 

- pozemok, nachádzajúci sa v obci Jaslovské Bohunice, novovytvorená parcela č. 622/3, zast. plochy o 

výmere 57 m2, ktorá vznikla oddelením z parc. reg.“C-KN“ č. 622/1, zapísaná na LV č.21, k.ú. Jaslovce, 

podľa Geometrického plánu č. 27/2022, vypracovaného BESTGEO, s.r.o., Čerešňová 609/7, 919 30 

Jaslovské Bohunice, úradne overený pod č. G1 886/2022 zo dňa 13.6.2022, z majetku Jána Uváčika, 

narodený ........, bytom Hlavná Jaslovce 120/107, 919 30 Jaslovské Bohunice, v spoluvlastníckom podiele 

1/2 a ½ v celkovej sume 570 € /slovom päťstosedemdesiat eur/. 

- pozemok, nachádzajúci sa v obci Jaslovské Bohunice, novovytvorená parcela č. 621/14, zast. plochy o 

výmere 64 m2, ktorá vznikla oddelením z parc. reg“C-KN“ č. 621/3, zapísaná na LV č. 678, k.ú. 

Jaslovce, podľa Geometrického plánu č. 27/2022, vypracovaného BESTGEO, s.r.o., Čerešňová 609/7, 

919 30 Jaslovské Bohunice, úradne overený pod č. G1 886/2022 zo dňa 13.6.2022, z majetku Dušana 

Petrica, narodený ....... a Eleny Petricovej, narodená ......., bytom Veterná 14, 917 01 Trnava, v 

spoluvlastníckom podiele 1/1 v celkovej sume 640 € /slovom šesťstoštyridsať eur/. 

- pozemok, nachádzajúci sa v obci Jaslovské Bohunice, novovytvorená parcela č. 620/4, zast. plochy o 

výmere 17 m2, ktorá vznikla oddelením z parc. reg.“C-KN“ č. 620/1, zapísaná na LV č. 933, k.ú. 

Jaslovce, podľa Geometrického plánu č. 27/2022, vypracovaného BESTGEO, s.r.o., Čerešňová 609/7, 

919 30 Jaslovské Bohunice, úradne overený pod č. G1 886/2022 zo dňa 13.6.2022, z majetku Mgr. Petra 

Bubána, narodený ....... a Mgr. Lucie Bubánovej, narodená ......., bytom Hlavná Jaslovce 122/119, 919 30 

Jaslovské Bohunice, v spoluvlastníckom podiele 1/1 v celkovej sume 170 € /slovom stosedemdesiat eur/. 

- pozemok, nachádzajúci sa v obci Jaslovské Bohunice, novovytvorená parcela č. 619/8, zast. plochy o 

výmere 5 m2, ktorá vznikla oddelením z parc. reg.“C-KN“ č. 619/2, zapísaná na LV č. 752, k.ú. Jaslovce, 

podľa Geometrického plánu č. 27/2022, vypracovaného BESTGEO, s.r.o., Čerešňová 609/7, 919 30 

Jaslovské Bohunice, úradne overený pod č. G1 886/2022 zo dňa 13.6.2022, z majetku Jozefa Mihálika, 

....... a Júlie Mihálikovej, narodená ........, bytom Stavbárska 5176/36, 821 07 Bratislava, titulom BSM v 

podiele 4/5 vzhľadom k celku, Jozefa Mihálika, narodený ......, bytom Stavbárska 5176/36, 821 07 

Bratislava v spoluvlastníckom podiele 1/5 v celkovej sume 50 € /slovom päťdesiat eur/. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 4 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 7   (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, Viliam Čapkovič,  Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Kiripolský, RNDr. Tibor Rapant, PhD.)     

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

K bodu č. 18 

Prenájom nehnuteľného majetku obce 

Bod otvorila starostka Božena Krajčovičová. 

MUDr. Michal Mrva – komunikoval s ich právnym zástupcom aj s p. Ing. Hríbikom ml. Ide o neprí-

stupné pozemky v teréne. Je to výmena podnájmu za podnájom. Aby sa zabezpečil prístup obce k po-

zemkom, ktoré nevlastní tak dáva tie, ktoré vlastní do užívania družstvu.  

 

Uznesenie   851/VIII 



 
31. strana 

Obecné zastupiteľstvo 23.6.2022 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje v súlade s ustanovením § 9a, ods.9 písm. c) 

zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov a v súlade so Zásadami hospodá-

renia a nakladania s majetkom obce, spôsob nájmu nehnuteľného majetku obce Jaslovské Bohunice:   

Pozemky: - parc. reg. „E-KN“ č. 596, orná pôda o výmere 4538 m2, podiel 1/1, zapísaná na LV č. 800 

parc. reg. „E-KN“ č. 615, trvalý trávnatý porast o výmere 8920 m2, podiel 1/1, zapísaná na LV č. 800 

parc. reg. „E-KN“ č. 616/1, lesný pozemok o výmere 1625 m2, podiel 1/1, zapísaná na LV č. 800 

parc. reg. „E-KN“ č. 617/1, vodná plocha o výmere 426 m2, podiel 1/1, zapísaná na LV č. 800 

parc. reg. „E-KN“ č. 651, orná pôda o výmere 1029 m2, podiel 1/1, zapísaná na LV č. 800 

parc. reg. „E-KN“ č. 677, orná pôda o výmere 831 m2, podiel 1/1, zapísaná na LV č. 800 

parc. reg. „E-KN“ č. 719, orná pôda o výmere 1032 m2, podiel 1/1, zapísaná na LV č. 800 

parc. reg. „E-KN“ č. 881, orná pôda o výmere 13563 m2, podiel 1/1, zapísaná na LV č. 800 

parc. reg. „E-KN“ č. 883/1, orná pôda o výmere 104 m2, podiel 1/1, zapísaná na LV č. 800 

parc. reg. „E-KN“ č. 978/3, orná pôda o výmere 177 m2, podiel 1/1, zapísaná na LV č. 800 

parc. reg. „E-KN“ č. 1048/2, ost. plocha o výmere 593 m2, podiel 1/1, zapísaná na LV č. 800 

nachádzajúce sa v obci Jaslovské Bohunice, k.ú. Jaslovce, vyššie uvedené pozemky sú predmetom pod-

nájomnej zmluvy č. 2022/1 podľa §12a zákona č. 504/2003 Z.z. o nájme poľnohospodárskych pozem-kov, 

poľnohospodárskeho podniku a lesných pozemkov a o zmene niektorých zákonov, medzi vlastní-kom 

vyššie uvedených pozemkov obcou Jaslovské Bohunice a nájomcom Poľnohospodárskym druž-stvom 

Jaslovské Bohunice, Hlavná Jaslovce 124/127, 919 30 Jaslovské Bohunice, IČO:00207896. Výmera 

podielu pre k.ú. Jaslovce z celkovej uvedenej výmery pozemkov predstavuje 29 058 m2, za ktoré bude 

vydaný podnájomný pozemok podľa §12a zákona č. 504/2003 Z.z.. o výmere 29057 m2, ako prípad hodný 

osobitného zreteľa, ktorým je skutočnosť, že uvedené pozemky dlhodobo slúžia na účely 

poľnohospodárskej činnosti v zmysle zákona č. 504/2003 Z.z. o nájme poľnohospodárskych pozemkov, 

poľnohospodárskeho podniku a lesných pozemkov a o zmene niektorých zákonov v platnom znení. 

Poľnohospodárske družstvo Jaslovské Bohunice dlhodobo využíva uvedené pozemky na poľnohospo-

dársku výrobu pri prevádzkovaní podniku vo verejnom záujme a pre obec sú predmetné pozemky neu-

potrebiteľným majetkom.  

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: trojpätinová väčšina všetkých, t.j. 6 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 7   (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, Viliam Čapkovič,  Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Kiripolský, RNDr. Tibor Rapant, PhD.)     

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

Uznesenie   852/VIII 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje v súlade s §9a, ods. 9, písm. c) zák. č. 138/1991 

Zb. o majetku obcí v z.n.p.  prenájom nehnuteľného  majetku obce -  celej stavby so súp. číslom 903, ktorá 

sa nachádza na pozemku číslo 339/61 druh stavby administratívna budova, popis objektu – „Objekt 

občianskeho združenia Meander“, zapísaná na LV č. 900 Občianskemu združeniu MEANDER, v zast.: 

Mgr. Ľuboš Remenár, predseda OZ, sídlo: Na rybníku 420/2, 919 30 Jaslovské Bohunice, IČO: 45013063, 

ako prípad hodný osobitného zreteľa, ktorým je skutočnosť, že stavba bude využívaná pre potreby 

občianskeho združenia MEANDER z dôvodu, že od roku 2008 majú v prenájme priľahlú vodnú plochu 

Akumulačnú nádrž – rybník o celkovej výmere 6356 m2 o ktorú sa dlhodobo starajú a udržiavajú, pričom 

v starostlivosti sú aj vodné živočíchy a obojživelníky, za účelom ktorej starostlivosti potrebujú využívať aj 

priľahlé plochy.  

Účel prenájmu: zázemie pre OZ MEANDER.  

Cena nájmu: 1€/rok,  

- energie spojené s nájmom bude hradiť nájomca podľa skutočne odobratého množstva energií a podľa 

skutočne fakturovanej ceny dodávateľov.  

Obdobie nájmu: od uzatvorenia zmluvy, doba neurčitá. 
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3. Zámer prenájmu majetku bol zverejnený na úradnej tabuli obce a na webovej stránke obce od 10.5.2022 

do 26.5.2022. 

 

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD. – poprosil preveriť pána právnika a pani hlavnú kontrolórku či ide 

o osobitý zreteľ a či neporušujeme zákon o nakladaní s majetkom obce.  

 

MUDr. Michal Mrva – ide o to, či vykonávajú nejakú službu, ktorá má verejnoprospešný charakter. Ak 

sa starajú a robia takúto službu, tak to nemusí byť ekvivalentná cena.  

 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: trojpätinová väčšina všetkých, t.j. 6 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 6   (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Viliam Čapkovič,  Miroslav Gajarský, Ing. Peter  

                                Kiripolský, RNDr. Tibor Rapant, PhD.)     

    proti:              0        

    zdržal sa: 1    (Mgr. Lucia Bubánová) 

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

Uznesenie   853/VIII 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje v súlade s §9a, ods. 9, písm. c) zák. č. 138/1991 

Zb. o majetku obcí v z.n.p. prenájom nehnuteľného majetku obce celej stavby so súp. číslom 491, kt. sa 

nachádza na pozemku parc č. 339/45, druh stavby samostatne stojaca garáž, „Garáž o.č. 2H“, zapísaná na 

LV č. 900 pre k.ú. Bohunice Občianskemu združeniu MEANDER, v zast.: Mgr. Ľuboš Remenár, predseda 

OZ, sídlo: Na rybníku 420/2, 919 30 Jaslovské Bohunice, IČO: 45013063, ako prípad hodný osobitného 

zreteľa, ktorým je skutočnosť, že garáž bude využívaná pre potreby občianskeho združenia MEANDER z 

dôvodu, že od roku 2008 majú v prenájme vodnú plochu Akumulačnú nádrž – rybník o celkovej výmere 

6356 m2 , pričom túto vodnú plochu dlhodobo využíva a stará sa o ňu, vrátane starostlivosti o vodné 

živočíchy a obojživelníky, za účelom ktorej starostlivosti potrebujú využívať aj priľahlé plochy a garáž.  

Účel prenájmu: zázemie pre OZ MEANDER.  

Cena nájmu: 1€/rok,  

-energie spojené s nájmom bude hradiť nájomca podľa skutočne odobratého množstva energií a podľa 

skutočne fakturovanej ceny dodávateľov.  

Obdobie nájmu: od uzatvorenia zmluvy, doba neurčitá. 

 

Poslankyňa Mgr. Lucia Bubánová – mne tam vadí tá doba neurčitá. 

MUDr. Michal Mrva – neznamená to navždy, je tam vždy daná výpovedná doba  

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD – je tam osobitý zreteľ? 

MUDr. Michal Mrva – treba posúdiť, či je tá garáž potrebná.  

Poslanec Ing, Peter Kiripolský – garáž je potrebná. Je tam zložený čln, krmivo, lieky. Všetko potrebné 

pre činnosť okolo rybníka. Jednu garáž sme vrátili .  

 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: trojpätinová väčšina všetkých, t.j. 6 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 7   (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, Viliam Čapkovič,  Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Kiripolský, RNDr. Tibor Rapant, PhD.)     

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

K bodu č.19 

Predĺženie zmluvnej lehoty 
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Bod otvorila starostka Božena Krajčovičová.  

 

Starostka Božena Krajčovičová  - pán Rímeš kúpil vo verejnej súťaži stavebný pozemok a do 36 mesia-

cov mal skolaudovať. Podal si žiadosť o predĺženie, vzhľadom na COVID situáciu. 

Poslanec Viliam Čapkovič - začal stavať? 

Starostka Božena Krajčovičová  – nie 

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD. – mne chýba v uznesení konkrétny termín. Dokedy 36 mesiacov 

uplynie? 

Poslanec Roman Áč – nech si to podá pred uplynutím doby, ešte nemôže vedieť, že to nestihne.  

MUDr. Michal Mrva – ja by som odporúčal neschváliť mu to. Vy ešte neviete, či to stihne, alebo nie. Ak 

si potom ktokoľvek podá takúto žiadosť, podľa antidiskriminačného zákona, by ste to potom mli schváliť 

každému.  

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD.  - aká sankcia zo zmluvy mu plynie, ak nestihne 36 mesiacov? 

Starostka Božena Krajčovičová – v zmluve je 15 % kúpnej ceny bez DPH.  

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD. – ostatným stavebníkom, ktorí mali zvýhodnenú sumu sme dali 

pokutu 5 000 €, ak tomuto pánovi predĺžime zmluvu, zbavujeme ho pokuty, čo by mohlo byť napadnuté 

ostatnými stavebníkmi. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje predĺženie zmluvnej lehoty uvedenej v čl. III, 

bod 2 Kúpnej zmluvy Ocú/1134/2021/3710 zo dňa 7.6.2021, uzatvorenej pri odpredaji pozemku z majetku 

obce Jaslovské Bohunice, parc. č. 249/605, k.ú. Bohunice z 36 mesiacov na 72 mesiacov, a to dodatkom 

k uvedenej zmluve, žiadateľovi Andrejovi Rímešovi, bytom Na hlinách 39, 917 01 Trnava.   

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 4 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 0    

    proti:              6    (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, Viliam Čapkovič,  Miroslav  

                                Gajarský, RNDr. Tibor Rapant, PhD.)     

    zdržal sa: 1      Ing. Peter Kiripolský, 

    nehlasoval: 0 

Neschválené. 

 

K bodu č.20 

Odpredaj nehnuteľného majetku 

Bod otvorila starostka Božena Krajčovičová. 

Starostka Božena Krajčovičová – na základe minulého OZ sme ponúkli odpredaj pozemku manželom 

Kuricovým za sumu 25 €. Oni nesúhlasili.  

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD.   – na základe čoho bola stanovená suma 25 €? 

Starostka Božena Krajčovičová – je to susediaci pozemok s cestou, ktorá je zahrnutá do malých pozem-

kových úprav. 

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD .– áno je susediaci. Ale tento pozemok sa nebude meniť na staveb-

ný pozemok a máme schválené VZN o odporúčanej cene. 

MUDr. Michal Mrva – ja som odporučil dať túto sumu kvôli antidiskriminačnému zákonu. Odporučil by 

som na dôvody hodné osobitého zreteľa stanoviť jednotnú cenu na celú obec. 

 

Uznesenie   854/VIII 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice berie na vedomie informáciu k predaju nehnuteľného  

majetku obce – pozemkov, kde bol schválený spôsob odpredaja ako prípad hodný osobitného zreteľa, pre 

žiadateľov manželov Kuricových. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 4 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 6   (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, Viliam Čapkovič,  Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Kiripolský) 
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    proti:              0        

    zdržal sa: 1   (RNDr. Tibor Rapant, PhD.) 

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

K bodu č.21 

Informácie zo zasadnutí komisií 

Bod otvorila starostka Božena Krajčovičová. 

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD .– Informoval o žiadosti DHZO Paderovce o poskytnutí dotácie 

z rozpočtu obce vo výške 4 595 €. Finančná komisia odporúča v zmysle VZN neschváliť žiadosť. 

Odporúča DHZ Paderovce v riadnom termíne a v súlade so schváleným VZN podať žiadosť o poskyt-

nutie dotácie z rozpočtu obce v roku 2023.  

Poslanec Viliam Čapkovič – rozprával s pánom Polakovičom. Vložil sa do toho s riadnou iniciatívou. 

Vysvetlil mu, že na činnosť potrebuje tím a materiál. Po inventarizácii veľa vecí chýba. Družstvo pripra-

vené má. V žiadosti vypísal zoznam nutných vecí, ktoré by potreboval.  JE to na Vás, ako sa k tomu pos-

tavíme a či im pomôžeme.  

Poslanec Roman Áč – koľko ich je? Nestačí jeden silný zbor? 

Poslanec Viliam Čapkovič – je to v žiadosti. 

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD – DHZ Paderovce bude mať budúci rok 100té výročie. Z dlhodo-

bého hľadiska ale fungujú na systéme vĺn. V termíne podania žiadosti existovali, mali si podať žiadosť.  

Poslanec Miroslav Gajarský –pokiaľ nemá dobrý tím, neverím, že sa im to podarí rozbehnúť. 

Starostka Božena Krajčovičová – pán Polakovič už teraz dáva všetko do poriadku a  vybavuje v Trnave, 

čo potrebujú – zápisnicu, zaplatili si členské. 

Poslanec Miroslav Gajarský – takáto eufória tu už bola. 

Starostka Božena Krajčovičová – ale teraz je to iné. 

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD . – navrhujem, nech obec vyzve DHZ J.Bohunice a DHZ Paderov-

ce na zlúčenie. Vytvoria jedno DHZ. Názov nech sa zmení na DHZ J.Bohunice a Paderovce. Prípadne, 

aby občania Paderoviec posilnili DHZO.  Ak sa dokážu zhodnúť na názve, je šanca, že dokážu spolu aj 

fungovať. 

Poslanec Viliam Čapkovič – toto zlúčenie navrhujem už 10 rokov, ale predchádzajúce vedenie to nech-

celo. Navrhujem im schváliť aspoň polovicu, pretože naozaj ten materiál nemajú. Veci majú uskladnené 

v kultúrnom dome. 

Poslanec Miroslav Gajarský – my ich radi zoberieme, s tým problém nemáme. Ak im teraz schválime 

nejakú sumu, nakúpia veci a budú tam stáť a záujem nebude. Keď ukážu snahu a začnú, môžeme im na 

budúci rok neičo schváliť-  

Starostka Božena Krajčovičová – p. Lackovičová mi posielala fotku - smerom na Dolné Dubové vyčis-

tili priestor okolo sochy a lavičky. Ukázali snahu, že budú niečo robiť pre obec. V tejto chvíli nemajú ani 

na fungovanie, už platili niečo zo svojho. 

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD. – môžeme im schváliť dotáciu v zmysle VZN? 

Hl. kontrolórka PhDr. Zlatica Opáleková – nie, môžete im schváliť iba príspevok. 

Ing. Maroš Dunda – ja som bol pri inventarizácii, materiál tam aj je, ale je veľmi starý súci na vyrade-

nie. Komunikoval som aj s p. Polakovičom, chcú dať do poriadku aj ďalšie priestory v obci.  

 

Uznesenie  855/VIII 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje finančný príspevok pre občianske združenie  

DHZ Paderovce vo výške  2 000 € s podmienkou vyúčtovania tohto príspevku do 31.12.2022.  

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 4 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 5   (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Viliam Čapkovič,  Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Kiripolský) 

    proti:              2    (RNDr. Tibor Rapant, PhD., Mgr. Lucia Bubánová)    

    zdržal sa: 0    

    nehlasoval: 0 
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Uznesenie schválené. 

 

Poslanec Miroslav Gajarský – podal informáciu z komisie Bytovej, sociálnej, obchodu a  služieb. Naj-

skôr sme riešili problém s bytmi. Pani dlží pár 1 000 € a už je to na súde. Neboli zaplatené 4 nájmy. Ďal-

šie informácie v zápise z komisie.  Predlžovali sme nájomné zmluvy. Na rok majú predĺženie tí, ktorí ma-

jú problém a platením. Ďalej sa riešila sťažnosť z bytovky z Rybníka ohľadom nedoplatku za teplo. Vý-

počty ale sedeli. Starostka oslovila elektrárne, či by sa tam nedal potiahnuť teplovod, ale nemáme odpo-

veď.  

Starostka Božena Krajčovičová – ľudia tam platia podnikateľský plyn. Máme tam spoločnú kotolňu. 

Robili sme verejnú obchodnú súťaž a ceny vyšli ešte vyššie.  Ešte som navrhla, či neurobiť elektrické 

kúrenie. Členom komisie je aj p. Dubovský, ktorý pracuje na Slovenskej obchodnej inšpekcii a potvrdil, 

že naše výpočty, podľa ktorých sme im fakturovali nedoplatky sú v poriadku. Pán poukazoval na to, že zo 

spoločnej kotolne sa vykuruje aj Sekera, ale on má podružné merače a jemu sa fakturuje podľa nich.  

Poslanec Miroslav Gajarský – prišla žiadosťod p. Andrei Drgoňovej – jej dcéra sa venuje lukostreľbe. 

Žiadala príspevok vo výške 500 € pre šport. činnosť svoje dcéru. Podľa schváleného VZN môže starostka 

do 1 000 € schváliť dotáciu na odporúčanie komisie, nemusí to schvaľovať OZ.  Komisia odporučila 

schváliť túto dotáciu vo výške 500 €. 

Ďalej sme riešili problém s garážami na Sídlisku. Pani poslala fotku garáže, kde chcela opraviť jamu. Po-

žadovala, aby sme to opravili, alebo preplatili náklady. Zistil som, že jamy si niektorí urobili na čierno. 

Náš návrh bol, že jamy sa zasypú kameňom a zabetónujú, pani povedala, že si to opravia na vlastné 

náklady.  

Poslanec Roman Áč – kultúrna komisia síce nebola, ale intenzívne pripravujeme Countryfest. Obával 

som sa, ako to bude po covide. Sponzorsky máme viac financií ako mávame. Máme nového sponzora 

Termomont, ktorý je najväčším partnerom. Máme veľa vecí aj pre deti.  

 

Poslanec Viliam Čapkovič – 20.6.2022 sa konala komisia pre ochranu verejného záujmu, na ktorej sme 

prezreli majetkové priznanie starostky Boženy Krajčovičovej za rok 2021. Odporúčame obecnému zas-

tupiteľstvu zobrať na vedomie.   

 

Uznesenie  856/VIII 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice berie na vedomie správu Komisie pre ochranu verejného 

záujmu o preskúmaní majetkového  priznanie starostky Boženy Krajčovičovej  za kalendárny rok 2021. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 4 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 7   (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Viliam Čapkovič,  Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Kiripolský, RNDr. Tibor Rapant, PhD.,  

     Mgr. Lucia Bubánová)    

    proti:              0     

    zdržal sa: 0    

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

Poslanec Ing. Ľuboš Bokor – hlavný bod ktorý sme riešili bol rozšírenie kapacity MŠ, ktorý sme tu už 

prebrali. Informoval o otázkach, ktorými sa komisia zaoberala – popísané v zápise z komisie. 

Zuzana Kordiaková – informovala o prácach na HZ. Presunuli sa už na obklady a dlažby. Majú vypra-

covanú CP na požiarne a interiérové dvere. Snažíme sa vystačiť s financiami, ktoré máme schválené. 

Verím, že sa dokážeme dostať do stavu, že sa nám podarí skolaudovať. Máme už spojazdnený výťah. 

Zábradlia sú už objednané. Ak by mal niekto záujem, môžeme Vám to tam ukázať.  

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD. – bola nám poskytnutá dotácia na vzduchotechniku, dokedy ju 

potrebujeme vyčerpať? 

Zuzana Kordiaková – musíme ju vyúčtovať do konca roka. Časť vzduchotechniky už je urobená, rozvo-

dy sú, ale ešte to nie je dokončené. Zapracováva pod  podhľady. 

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD.- dotácia je podmienená kolaudáciou? 
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Zuzana Kordiaková – nie, iba ju treba vyúčtovať do 31.12.2022. 

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD. – máme znalecký posudok ?  

Starostka Božena Krajčovičová – Projektant p. Remenár sľúbil, že niečo napíše, ale je veľmi vyťažený. 

Sľúbil, že spolu so znalcom dajú vyjadrenie k postupu prác.  

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD. - bolo by dobré, aby sme dostali aspoň mailom znalecký posudok. 

Starostka Božena Krajčovičová – zajtra má byť súdny spor a odročí sa to .  

 

O 21:29 hod, poslanec Miroslav Gajarský opustil rokovaciu miestnosť, počet poslancov 6, čo je 66,66 % . 

 

Starostka Božena Krajčovičová – chceme aby pán Remenár prišiel na stavebnú komisiu, poinformovať 

o niektorých skutočnostiach. 

Poslanec Ing. Ľuboš Bokor – padli dotazy na prenájom posilňovne,  na opravu strechy na CHVB 

a garážových brán kasární. 

Zuzana Kordiaková – všetko je už opravené 

 

O 21:31 hod. sa  poslanec Miroslav Gajarský sa vrátil do rokovacej miestnosti. Počet poslancov 7, čo je 

77,77 %. 

 

Starostka Božena Krajčovičová – včera sa ohľadom prenájmu bola informovať firma MARELL. 

Potrebujú ale aj garáž, čiže musíme počkať na dokončenie hasičskej zbrojnice.  

 

Uznesenie   857/VIII 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice berie na vedomie informácie zo zasadnutí komisií 

zriadených pri obecnom zastupiteľstve. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 7 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 4 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 7   (Roman Áč, Ing. Ľuboš Bokor, Mgr. Lucia Bubánová, Viliam Čapkovič,  Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Kiripolský, RNDr. Tibor Rapant, PhD.)     

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

K bodu č.22 

Rôzne  

 

Starostka Božena Krajčovičová  – čo s umelou trávou ktorú máme? Budeme ju odpredávať, alebo inak 

využiť? Je o ňu záujem. Uvažovali sme, že ju využijeme na kopec na strelnici ako kopec na sánkovanie. 

Ale usúdili sme, že by to nebolo dobré riešenie. 

Poslanec Viliam Čapkovič – použiť ju do pásu vedľa chodníka v Paderovciach. 

Poslanec Ing. Ľuboš Bokor – nevytvárajme umelo zelené plochy, keď ta naprší, nevsiakne to. Zisťoval 

sa záujem? Ak áno, za minimálnu cenu do odpredajme. 

Starostka Božena Krajčovičová  – áno, pýtali sa aj okolité obce. Súhlasíte, aby sme sa toho zbavili? 

Ind. Maroš Dunda – je to už v zlom stave.  

Poslanec Ing. Ľuboš Bokor – ak to do konca roka nepredáme, dajme to za odvoz, pri väčšom objeme. 

Starostka Božena Krajčovičová  – chcem vás informovať, že sme zdedili auto. Po dedičskom konaní p. 

Hájkovej, Auto mala napísané na seba, hoci ho používal niekto iný. Dali sme urobiť znalecký posudok vo 

výške 1 750 €. Auto predávame.  

Poslanec Roman Áč – riešme aj tie vraky na parkovisku pri amfíku. 

 

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD. – máme znalecký posudok na budovu jedálne? 

Starostka Božena Krajčovičová – áno, vo výške 840 000 €.   

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD.  – chceme s tým niečo robiť ešte v tomto volebnom období? 
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Starostka Božena Krajčovičová – už asi nie.  

Poslanec Ing. Ľuboš Bokor – bol by som rád, keby sme sa na to pozreli v rámci stavebnej komisie aj 

spolu s výmenou dverí v ZpS Bohunka. 

Poslanec RNDr. Tibor Rapant, PhD.  – na stránke obce je povinné zverejňovanie informácií. Sú tam 

faktúry, zmluvy a objednávky. V  položke predaj a prenájom majetku nie sú všetky zmluvy, ktoré sú zve-

rejnené medzi zmluvami. Zákonne to asi spĺňame, ale doplňme všetky veci do záložky predaj a prenájom 

majetku.  

Starostka Božena Krajčovičová - preveríme a aktualizujeme. 

 

K bodu č.23 

Záver 
 

O 21:40 starostka obce Božena Krajčovičová po vyčerpaní bodov programu poďakovala prítomným za 

účasť a ukončila rokovanie. 

 

 

 

Overovatelia: 

Poslanec Ing. Ľuboš Bokor       ......................................... 

 

Poslanec Miroslav Gajarský      ....................................... 

 

                                                                                                              ..................................... 

                                                                                                                           Božena Krajčovičová 

                                                                                                                         starostka 

 


